
Gaziantep Valiliği, Şahinbey 
Kaymakamlığı, Şahinbey Belediyesi ile 

Tarım ve Orman İl Müdürlüğü tarafından 
imzalanan protokolle kentteki çiftçilere 7 

bin ton yem desteği sağlanacak.  Gaziantep’te 
Şahinbey Belediyesi öncülüğünde çiftçilere 7 

bin ton yem desteği sağlanacak.
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5’TE

3’TE

3’TE

SAYFA 7’DE

10 BİN 601 BAŞVURUNUN 
PARASAL TUTARI 104 

MİLYON 408 BİN 966 TL

BAŞVURULARIN 4 BİN 340’I 
VATANDAŞ LEHİNE, 5 BİN 

921 ALEYHİNE SONUÇLANDI

2024 YILINDA TÜKETİCİ 
HAKEM HEYETLERİNE 10 

BİN 601 BAŞVURU YAPILDI

HEDEFiMiZ 
KAZANMAK
Kasımpaşa maçı 
çalışmalarını 
yoğun tempoda 
sürdüren takımımız 
2024 yılının son 
antrenmanını 
gerçekleştirdi. 
Teknik Direktör 
Selçuk İnan 
yönetiminde 
saat 12:00’de 
gerçekleştirilen 
antrenman yaklaşık 
1 saat 30 dakika 
sürdü. SAYFA 12’DE

Şahinbey 
Belediyesi, Lise 
Giriş Sistemi (LGS) 
sınavında yüzde 
5’lik dilimde başarı 
sağlayan öğrencileri 
başarıya teşvik 
etmek, eğitimlerine 
katkı sağlamak 
ve öğrencileri 
desteklemek 
amacıyla burs 
verecek.

ÖĞRENCiLERE BURS DESTEĞi
LGS’DE BAŞARILI OLAN ŞEHiTKAMiL’DEN YENi YILA 

ÖZEL SOKAK PARTiSi
Şehitkamil Belediyesi 
yeni yılı sokak partisi 
ile karşılıyor. Başkan 
Umut Yılmaz, 31 Aralık’ta 
Şehitkamil Meydanı’nda 
düzenlenecek 
sokak partisine 
tüm vatandaşları 
davet etti.

TÜRKiYE’DE NE ÇOK NiKAH 
ŞAHiNBEY’DE KIYILDI

Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet Tahmazoğlu, 
2024 yılında 9 bin 343 
nikah kıyarak Türkiye’de en 
çok nikah kıyan belediye 
olduklarını söyledi. 
Tahmazoğlu, yılın son nikahını 
da bizzat kıyarak yeni çiftlere 
mutluluklar diledi.

Yeni yılın güvenli bir şekilde geçirilmesi 
için tüm yurtta hazırlıklar tüm hızıyla 
sürerken, Gaziantep Valisi Kemal 
Çeber başkanlığında alınacak güvenlik 
tedbirlerini değerlendirmek amacıyla 
toplantı düzenlendi.

YILBAŞI 
GECESiNDE 10 
BiN PERSONEL 

GÖREV BAŞINDA

ÇiFTÇiLERE 7 BiN 
TON YEM DESTEĞi

5’TE

BU KADAR YAKIN OLMAMIŞTIK”
“HiÇBiR SANAYi DEVRiMiNE 

Gaziantep Sanayi Odası (GSO) Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, küresel 
sorunlar ve iç piyasada sıkılaştırma politikaları ile zor olsa da gerçekçi ekonomi 
politikaları ile önemli mesafeler katedilen bir yılın ardından, 2025 yılından 
beklentilerin arttığını, umutlu olduklarını ve yeni yılda griliklerin kalkarak 
Türkiye için tablonun daha da netleşeceğine inandıklarını belirtti. 6’DA

AK Parti 
Gaziantep 
Milletvekili 
Bünyamin 
Bozgeyik, 2025 
yılının Gaziantep 
ve Türkiye 
için atılım 
yılı olacağını 
söyledi.

‘2025 ATILIM YILI OLACAK’

8’DE

AK Parti Grup Başkanvekili Abdulhamit 
Gül, Gaziantep Milletvekilleri, Gaziantep 
Üniversitesi (GAÜN) Rektörlüğü görevine 
atanan Prof. Dr. Sait Mesut Doğan’ı 
makamında ziyaret etti.

AK PARTi’DEN 
REKTÖR DOĞAN’A 

ZiYARET

2’DE

SAHiBiNE YEMEK DESTEĞi
GÜNLÜK 400 iHTiYAÇ 

Gaziantep’in Araban ilçesinde sosyal yardımlaşma 
faaliyetleri kapsamında her gün düzenli olarak 1 
öğün sıcak yemek ve ekmek ilçede belirlenen 400 
ihtiyaç sahibine ulaştırılıyor. 5’TE

REKOR BAŞVURU
2024 yılı içerisinde 
Tüketici Hakem 
Heyetlerine 
yapılan başvuru 
istatistikleri 
kamuoyuna 
açıklandı. 2024 
yılında 4 bin 340’ı 
vatandaş lehine, 
5 bin 921 aleyhine 
olmak üzere 
toplamda 10 bin 
601 başvuru yapıldı. 
Tüketici Hakem 
Heyetine yapılan 
başvuru sayısını 
değerlendiren 
Tüketici Hakları 
Derneği Gaziantep 
Şube Başkanı 
Bülent Yılmaz, 
tüketicilerde hak 
arama bilincinin 
geliştiğini söyledi.ZAMLARLA UYANDIK

2025 YILINA 
2024 yılını geride bırakırken, vatandaş 
2025 yılına gözünü zamlarla açtı. 11’DE

Gaziantep’te tüketici Hakem Heyetlerine 2024 yılında toplamda 10 bin 601 başvurunun 
yapıldı. Başvuruların 4 bin 340’ı vatandaş lehine, 5 bin 921 aleyhine sonuçlanırken, 340 
başvuru hakkında ise görevsizlik kararı verildi. 10 bin 601 başvurunun parasal tutarı ise 104 
milyon 408 bin 966 tL oldu. Vatandaşların daha çok elektronik eşyalar, ayakkabı, mobilya, 
dayanıklı ev aletleri, uçak biletleri konusunda başvuru bulunduğu öğrenildi. 9’DA

BÜLENT YILMAZ

340 BAŞVURU HAKKINDA GÖREVSİZLİK KARARI VERİLDİ
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İl Jandarma Komutanlığı 
KOM Şube Müdürlüğü 
ekiplerince yılbaşı öncesi 
sahte ve kaçak alkolle 
mücadeleye yönelik son 
bir haftada çok sayıda 
operasyon gerçekleştirildi. 
Bu çerçevede adreslerde 
yapılan aramalarda 610 
litre sahte alkol, 170 litre 
sahte alkol yapımında 
kullanılan etil alkol, 115 
adet satışı yasaklanan 
cinsel içerikli ürün, 
265 adet sahte alkol 

yapımında kullanılan 
aparat ve 19 bin 700 tL 
suçtan elde edilen para ele 
geçirildi. Operasyonlarda 
46 kişi hakkında adli 
ve idari işlem yapıldı.  
Gaziantep’te son bir 
haftada düzenlenen 
operasyonlarda 610 litre 
sahte alkol ve 170 litre 
etil alkol ele geçirildi, 6 
şüpheli gözaltına alındı. 
Gözaltına alınan 6 şüpheli 
hakkında yasal işlem 
başlatıldı. İHA

SAHTE VE KAÇAK ALKOL 
OPERASYONUNDA 6 

KiŞi GÖZALTINA ALINDI
Gaziantep’te son bir haftada 
düzenlenen operasyonlarda 610 litre 
sahte alkol ve 170 litre etil alkol ele 
geçirildi, 6 şüpheli gözaltına alındı.

AK Parti Grup 
Başkanvekili ve 
Gaziantep Milletvekili 
Abdulhamit Gül, AK Parti 
Gaziantep Milletvekilleri 
İrfan Çelikaslan, Derya 
Bakbak, Mehmet Eyup 
Özkeçeci, Şahinbey 
Belediye Başkanımız 
Mehmet tahmazoğlu, 
Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkan 
Vekilimiz Hakan Aslansoy 
ile AK Parti Gaziantep İl 
Başkanı Fatih Muhaddis 
Fedaioğlu, Gaziantep 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Sait Mesut Doğan’ı 

makamında ziyaret 
ederek hayırlı olsun 
dileklerini ilettiler.  
AK Parti Gaziantep İl 
Başkanı Fatih Muhaddis 
Fedaioğlu, ‘’ Grup Başkan 
Vekilimiz Abdulhamit Gül, 
Milletvekillerimiz Derya 
Bakbak, İrfan Çelikaslan, 
Mehmet Eyup Özkeçeci, 
Şahinbey Belediye 
Başkanımız Mehmet 
tahmazoğlu, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekilimiz Hakan 
Aslansoy ile birlikte; 
Cumhurbaşkanımız 
Recep tayyip Erdoğan’ın 

takdirleriyle Gaziantep 
Üniversitesi Rektörlüğü 
görevine atanan Prof. 
Dr. Sait Mesut Doğan’a 
hayırlı olsun ziyaretinde 
bulunduk’’ dedi. 
Fedaioğlu, 
‘’Gaziantep’in bilim, 
eğitim ve yenilikçilik 
vizyonuna büyük 
katkılar sağlayacağına 
inandığımız kıymetli 
hocamıza yeni görevinde 
üstün başarılar 
diliyorum. Şehrimiz ve 
ülkemiz için hayırlı olsun’’ 
temennisinde bulundu. 
Özer KARINCA 

AK Parti Grup Başkanvekili ve Gaziantep Milletvekili Abdulhamit Gül, AK Parti Gaziantep Milletvekilleri İrfan 
Çelikaslan, Derya Bakbak, Mehmet Eyup Özkeçeci, Şahinbey Belediye Başkanımız Mehmet Tahmazoğlu, 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkan Vekilimiz Hakan Aslansoy ile AK Parti Gaziantep İl Başkanı Fatih Muhaddis 
Fedaioğlu, Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sait Mesut Doğan’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

AK PARTi’DEN REKTÖR 
DOĞAN’A ZiYARET

2024 YILINDA 
ZORLUKLAR VE 
FIRSATLAR BİR 
ARADA YAŞANDI

2024 yılının, sigorta sektörü 
açısından zorlukların ve 
fırsatların bir arada yaşandığı 
ve önemli derslerle dolu bir 
yıl olduğunu kaydeden yiğit, 
‘’Gaziantep Sigorta Acenteleri 
Derneği (GASAD) olarak, 
sigorta acentelerinin bu yıl 
boyunca gösterdiği özveri 
ve dayanışmayı takdirle 

karşılıyoruz. Bu süreçte 
acentelerimiz, sektörün bel 
kemiği olduklarını bir kez daha 
kanıtladılar’’ dedi. 
yiğit, ‘’Bankaların sigorta 
ürünlerinde uyguladığı 
fiyat dayatmaları ve 
sigorta şirketlerinin dijital 
platformlarında acentelere 
oranla daha uygun fiyatlar 
sunması, sektörde haksız 
rekabeti artırdı. Bu durum, 
acentelerin müşteri 
memnuniyeti sağlama 
çabalarını zora soktu. Ayrıca 

sigorta şirketlerinin, zorunlu 
trafik sigortası poliçelerini 
kesmemek adına uyguladığı 
çeşitli dayatmalar acenteler 
için büyük bir engel oluşturdu’’ 
şeklinde konuştu. 
Bazı sigorta şirketlerinin 
belirli performans hedeflerini 
karşılamayan acenteleri 
kapanmakla tehdit etmesinin, 
sektörde büyük bir endişe 
yarattığına dikkat çeken yiğit, 
bu tür baskıların, acentelerin 
işlerini sürdürmesini 

zorlaştırdığını ve çalışma 
barışını olumsuz etkilediğini 
belirtti. 
Sigorta şirketlerinin 
riskli görülen poliçeleri 
kesmemesinin, acentelerin 
müşterilerine hizmet 
verememesine neden 
olduğunu sözlerine ekleyen 
yiğit, ‘’Bu durum, sektörde 
güven kaybına yol açtı ve 
acenteleri zor durumda bıraktı. 
Enflasyon ve maliyet artışları, 
özellikle trafik sigortaları ve 

kasko ürünlerinde primlerin 
yükselmesine neden oldu. 
Müşterilerin bütçe baskısı 
yaşadığı bu dönemde, 
acentelerimiz alternatif 
çözümler sunmak ve 
müşterilerine destek olmak 
için yoğun çaba harcadılar’’ 
açıklamasını yaptı. 
yiğit, ‘’2024 yılında yaşanan 
deprem ve sel gibi doğal 
afetler, sigorta sektöründe 
hasar ödemelerinin artmasına 
ve operasyonel süreçlerin 

yoğunlaşmasına yol açtı. 
Acentelerimiz, müşterileriyle 
birebir ilgilenerek bu 
zorlu dönemde önemli bir 
rehberlik görevi üstlendiler. 
MASAK ve benzeri zorunlu 
eğitimlerde yaşanan 
süreçler, acentelerimiz 
için zaman yönetimini 
zorlaştırdı. Ancak bu tür yasal 
gerekliliklerin, mesleki gelişim 
açısından önemli olduğunu 
düşünüyoruz’’ ifadelerini 
kullandı. Özer KARINCA 

 
KEMiĞi OLDUĞUNU KANITLADI’
‘ACENTELER SEKTÖRÜN BEL
Gaziantep Sigorta Acenteleri Derneği Yönetim Kurulu Başkanı 
İhsan Yiğit, 2024 yılı sigorta acenteleri ve sektörünü değerlendirdi.

İHSAN YİĞİT
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Şahinbey Belediyesi 
tarafından başarılı 
öğrencilere yönelik eğitim 
desteği programı Şahinbey 
Kültür Merkezi'nde 
düzenlendi. Programa 
Gaziantep Valisi Kemal 
Çeber, Gaziantep İl Milli 
Eğitim Müdürü Erdal Kılınç 
ve Şahinbey Kaymakamı 
Mehmet Emin taşçı katıldı. 
Programda dereceye giren 
okulların müdürlerine 
plaket takdim edildi. 
Öğrencilere ise burslarının 
yatacağı banka kartları 
dağıtıldı.

“Bütün öğrencilerimize 
aynı destekleri 
veriyoruz”

Programda konuşan 
Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet tahmazoğlu, 
“Bütün öğrencilerimize 
aynı destekleri veriyoruz. 
Gençlerimiz bizim 
en kıymetlilerimiz. 
Dolayısıyla başta eğitim 
olmazsa olmazımız. 
Valimizle birlikte eğitim 
ve birçok alanda iş 
birlikleri yapıyoruz. 
Valimiz bizi her konuda 
destekliyor. Gençlerimizin 
eğitim, kültür sanat 
ve spor gibi alanlarda 
kendilerini geliştirmesini 
istiyoruz. 16 milyon kitap 
dağıtımı gerçekleştirdik. 
Öğrencilerimizin 
motivasyonunu 
artırmak için seminerler 
düzenliyoruz. Şahinbey 
eğitimde 9 ilçe arasında 
en son sıradan ilk sıraya 
geldi. Bu yıl LGS’de 3 
tane tam puan alan 
öğrenci oldu. Bunun 2 
tanesi Şahinbey’de. Ben 
tüm öğrencilerimizin 
bu başarılarından 
dolayı kutluyorum. Biz 

Şahinbey’de olan okulları 
seçsinler diye öğrencilere 
eğitim bursu başlattık. 
207 öğrencimiz yüzde 5’lik 
dilime girip Şahinbey’deki 
okulları tercih etti. 150 
tanesi tOBB Fen Lisesi'ni 
tercih etti. Biz de yüzde 
1’e giren öğrencilerimize 9 
ay boyunca 3 bin 500 tL 
eğitim bursu vereceğiz. 
Birikmiş olan bursları 
toplu vereceğiz. yüzde 
2’ye giren öğrencilere 
ise 2 bin 500 tL. yüzde 
3’e girenlere 2 bin tL. 
yüzde 4 ve 5’e giren 
öğrencilere ise bin 500 
tL burs vereceğiz” dedi. 
Şahinbey Belediyesi, 
Lise Giriş Sistemi (LGS) 
sınavında yüzde 5’lik 
dilimde başarı sağlayan 
öğrencileri başarıya teşvik 
etmek, eğitimlerine katkı 
sağlamak ve öğrencileri 
desteklemek amacıyla 
burs verecek.

“Şahinbey 
Belediyesi başka 
hiçbir ilde olmayan 
projelere imza 
atıyor”

Şahinbey Belediyesi’nin 
eğitime çok önem 
verdiğini belirten 
Gaziantep Valisi Kemal 
Çeber ise, “Şahinbey 
Belediyesi öğrencilerin 
her zaman yanında. Biz de 
Gaziantep Valiliği olarak 
eğitime verilen desteklerin 
arkasındayız. Şahinbey 
Belediyesi başka hiçbir ilde 
olmayan projelere imza 
atıyor. Siz gençlerimizden 
bu desteklerin karşılığını 
başarıyla vereceğinizi 
temenni ediyorum. 
Hepinize başarılı bir yıl 
diliyorum” diye konuştu. 
İHA

Şehitkamil Belediyesi 
tarafından düzenlenen 
etkinlikle 2024 
yılına coşkuyla veda 
edilecek. 2025 yılı 
sokak partisi ile 
karşılanacak. 31 
Aralık’ta Şehitkamil 
Meydanı’nda 
düzenlenecek 
etkinlikte birbirinden 
özel gösteriler 

yapılacak. Şehitkamil 
Belediyesi yeni yılı 
sokak partisi ile 
karşılıyor. Başkan 
Umut yılmaz, 31 
Aralık’ta Şehitkamil 
Meydanı’nda 
düzenlenecek 
sokak partisine tüm 
vatandaşları davet etti.

YILMAZ TÜM 

VATANDAŞLARI 
DAVET ETTİ

Şehitkamil Belediye 
Başkanı Umut 
yılmaz, eğlenceli bir 
yılbaşı bir programı 
hazırladıklarını 
söyledi. Açık havada 
gerçekleşecek 
etkinlikte tadım 
stantları, canlı müzik, 

DJ performansları ve 
havai fişek gösterileri 
yapılacağını paylaşan 
yılmaz, “En son 
ne zaman ağız 
tadıyla yılbaşını 
karşıladığımızı 
unuttuk. Bu yıl bir 
farkındalık yaratıp, 
gençlerimiz ve tüm 
vatandaşlarımızla 
doyasıya eğlenelim 

istiyoruz. Bizler de 
partideki yerimizi 
alacağız. 31 Aralık’ta 
saat 21.30’da 
başlayıp, 01.00’da 
sona erecek sokak 
partisine şimdiden 
tüm vatandaşlarımızı 
davet ediyorum. 
Herkese iyi eğlenceler 
diliyorum” de HABER 
MERKEZİ

ŞEHiTKAMiL’DEN YENi YILA 
ÖZEL SOKAK PARTiSi
Şehitkamil Belediyesi yeni yılı sokak partisi ile karşılıyor. Başkan Umut Yılmaz, 31 Aralık’ta 
Şehitkamil Meydanı’nda düzenlenecek sokak partisine tüm vatandaşları davet etti.

LGS’DE BAŞARILI 
OLAN ÖĞRENCiLERE 

BURS DESTEĞi
Şahinbey Belediyesi, Lise Giriş 
Sistemi (LGS) sınavında yüzde 5’lik 
dilimde başarı sağlayan öğrencileri 
başarıya teşvik etmek, eğitimlerine 
katkı sağlamak ve öğrencileri 
desteklemek amacıyla burs verecek.

AK Parti Grup 
Başkanvekili ve 
Gaziantep Milletvekili 
Abdulhamit Gül, 
Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili 
Hakan Aslansoy ve 
İslahiye Kaymakamı 
Mehmet Soylu ve 
AK Parti Gaziantep 
İl Başkanı Fatih 
Muhaddis Fedaioğlu, 
İslahiye’de deprem 
sonrası tOKİ’nin 
yaptığı evlerine taşınan 
Mehmet ve Derya 
Özdemir çiftini ziyaret 
etti. 

MEHMET ÖZDEMİR 
KARDEŞİMİZİN 
HANESİNİ 

ZİYARET ETTİK

AK Parti Grup 
Başkanvekili ve 
Gaziantep Milletvekili 
Abdulhamit Gül, 
‘’İslahiye'mizde 
deprem sonrası 
tOKİ’nin yaptığı 
evlerine taşınan değerli 
hemşehrimiz Mehmet 
Özdemir kardeşimizin 
hanesini ziyaret 
ettik. Depremzede 
vatandaşlarımıza 
güvenli ve huzurlu 
yuvalarında sağlıklı 
ve hayırlı bir hayat 
diliyorum. tüm 
hemşehrilerimiz sıcak 
yuvalarına kavuşana 
kadar hep yanlarında 

olmaya devam 
edeceğiz’’ ifadelerini 

kullandı. AK Parti 
Grup Başkanvekili 
ve Gaziantep 
Milletvekili Abdulhamit 
Gül, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Hakan 
Aslansoy ve İslahiye 
Kaymakamı Mehmet 
Soylu ve AK Parti 
Gaziantep İl Başkanı 
Fatih Muhaddis 
Fedaioğlu’ndan anlamlı 
ziyaret. 

YARALARIMIZI 
HEP BİRLİKTE 
SARIYORUZ

AK Parti Gaziantep 
İl Başkanı Fatih 
Muhaddis Fedaioğlu, 

‘’Grup Başkan 
Vekilimiz Abdulhamit 
Gül, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekilimiz 
Hakan Aslansoy ve 
İslahiye Kaymakamı 
Mehmet Soylu ile 
birlikte, depremzede 
kardeşlerimiz Mehmet 
ve Derya Özdemir çiftini 
yeni yuvalarında ziyaret 
ettik. Bu anlamlı ziyarette, 
kardeşlik ve dayanışma 
ruhunun ne kadar güçlü 
olduğunu bir kez daha 
hissettik. yaralarımızı 
hep birlikte sarıyor, umut 
dolu yarınlar için el ele 
veriyoruz. Biz birlikte 
güçlüyüz’’ dedi. Leyla 
Aysu GÖKŞEN 

 
SICAK DOKUNUŞ
iSLAHiYE’DE
AK Parti Grup Başkanvekili ve Gaziantep Milletvekili Abdulhamit 
Gül, Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Hakan Aslansoy 
ve İslahiye Kaymakamı Mehmet Soylu ve AK Parti Gaziantep İl 
Başkanı Fatih Muhaddis Fedaioğlu’ndan anlamlı ziyaret. 
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2,5 milyon civarında kişinin 
yaşamını sürdürdüğü, yerli-yabancı 
turistlerin uğrak kentleri arasında 
bulunan Gaziantep, kural tanımaz 
bir şehir olmaya devam ediyor. 
Masaların kaldırımları işgal ettiği, 
çöplerin yerlere atıldığı şehirde, 
parklarda banklarda oturanların, 
içecek ve yiyecek çöplerini 
bıraktıkları görüldü. Ortaya çıkan 
görüntülerin, metropol kent 
Gaziantep’e yakışmadığı ifade 

edildi. 
Bankların çöplük yuvası haline 
gelmesi vatandaşın tepkisine neden 
oldu. ‘’Burası insanların oturduğu 
nezih alanlar olması gerekirken 
bazıları bu bankları adeta çöplüğe 
çevirmiş durumda. Bu görüntü 
Güneydoğu’nun Paris’i olarak 
adlandırılan Gaziantep’e yakışmıyor. 
Bu çöpleri atanların en ağır şekilde 
cezalandırılması gerekiyor’’ dedi. 
Fatma KARABACAK

türkiye İstatistik 
Kurumu (tÜİK) Dış 
ticaret İstatistiklerini 
kamuoyuna açıkladı. 
türkiye İstatistik Kurumu 
ile ticaret Bakanlığı iş 
birliğiyle genel ticaret 
sistemi kapsamında 
üretilen geçici dış ticaret 
verilerine göre; ihracat 
2024 yılı Kasım ayında, 

bir önceki yılın aynı ayına 
göre yüzde 3,1 azalışla 
22 milyar 289 milyon 
dolar olurken, ithalat 
yüzde ise 2,7 artışla 29 
milyar 748 milyon dolara 
yükseldi. 

İHRACATIN İTHALATI 
KARŞILAMA ORANI 
YÜZDE 150 OLDU

türkiye’nin en büyük 
sanayi kentleri 
arasında yer alan 
Gaziantep’te Kasım 
ayında genel ticaret 
sistemine göre 
ihracat 893 milyon 
276 bin dolar, ithalat 
557 milyon 915 bin 
dolar olarak kayda 
geçti. Bunun yanı sıra 

kentimizden Ocak-
Kasım döneminde 9 
milyar 368 milyon 512 
bin dolar ihracat,   6 
milyar 245 milyon 486 
bin dolarlık ithalat 
yapıldı. Gaziantep’te 
İhracatın ithalatı 
karşılama oranı ise 
yüzde 150 oldu. Leyla 
Aysu GÖKŞEN

DIŞ TiCARET HACMi 10 
MiLYAR DOLARI GEÇTi
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) Dış Ticaret İstatistiklerini 
duyurdu. Açıklanan istatistiklere göre Gaziantep’in Dış Ticaret 
Hacmi 15 milyar 613 milyon 998 bin dolar olarak kayda geçti. 

BANKLARI ÇÖPLÜĞE ÇEViRDiLER
Türkiye’nin yanı sıra Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nin 
en büyük metropol kentleri arasında yer alan 
Gaziantep, kural tanımaz bir şehir oldu. Çöplerin yere 
atıldığı kentin birçok noktasında bulunan parklardaki 
banklar çöp yuvası haline geldi

Karkamış Belediye 
Başkanı Mustafa 
Güzel, Karkamış 
tren Garı’nın yıllar 
sonra yeniden 
aktif hale getirildiği 
müjdesini verdi. 
Güzel, ‘’tren 
garının aktif 
hale getirilmesi; 
bölgenin ulaşım 
ağına, ekonomik 
ve sosyal hayata 
ciddi katkı 
sağlayacak’’ dedi. 
İstanbul - Bağdat 
- Hicaz demiryolu 
ağının kesişiminde 
bulunan Karkamış 
tren İstasyonu, 
tarihî olarak birçok 
önemli olaya 
tanıklık etti. Bölge 
ve ülkemizin için 
uzun zamandan 

beri atıl durumda 
olan Karkamış 
tren istasyonunun 
yakında hizmet 
vermeye 
başlayacağı 
müjdesi verildi. 
Geçmiş yıllarda 
Cerablus tren 
İstasyonu olarak 
bilinen Karkamış 
tren İstasyonu,  
Gaziantep'in 
Karkamış ilçesi 
Çarşı Mahallesi'nde 
yer alan tCDD'ye 
ait hemzemin ana 
tren istasyonu 
olarak görev 
yapıyordu. 1 
aralık tarihinde 
Cerablus adı ile 
hizmete giren 
tren istasyonunun 
adı 1923 yılında 

Karkamış olarak 
değiştirildi. Bölge 
ve ülkemizin için 
uzun zamandan 
beri atıl durumda 
olan Karkamış 
tren istasyonunun 
yakında hizmet 
vermeye 
başlayacağının 
müjdesi verildi. 
Güzel, ‘’tarihi ve 
stratejik açıdan 
önem taşıyan 
Karkamış tren 
Garı’nın yıllar sonra 
yeniden aktif 
hale getirilmesi; 
bölgenin ulaşım 
ağına, ekonomik ve 
sosyal hayata ciddi 
katkı sağlayacak’’ 
ifadelerini 
kullandı. Fatma 
KARABACAK 

‘TREN GARI EKONOMiK VE SOSYAL 
HAYATA CiDDi KATKI SAĞLAYACAK’
Bölge ve ülkemizin için uzun zamandan beri atıl durumda olan Karkamış 
Tren istasyonunun yakında hizmet vermeye başlayacağının müjdesi verildi. 

tDK tarafından yılın kelimesi/
kavramı oylamasına katılan 1 
milyon kişi tarafından 2024 
yılının kelimesi/kavramı olarak 
seçilen ‘Kalabalık yalnızlık’ 
hakkında Manisa Şehir Hastanesi 
Psikologlarından Ayşe Sena 
Bayarlar açıklamalarda bulunarak 
bu sorunun bireysel değil 
toplumsal olduğunu söyledi.
Kalabalık yalnızlığın bireysel değil 
toplumsal bir kavram olduğuna 
dikkat çeken Psikolog Ayşe Sena 
Bayarlar açıklamasında şunları 
söyledi: “1 milyon kişinin oy 
kullanarak seçtiği 2024 yılının 
kavramı kalabalık yalnızlık 
oldu. Peki bu kalabalık yalnızlık 
kavramı nedir? Çevremizde çok 
fazla insan olmasına rağmen, 
çok fazla sosyalleşmemize, 
eğlencelere, tatillere, gezmelere 
gitmemize rağmen, bir sürü 
gruplarla arkadaş olmamıza 
rağmen kendimizi yalnız 
hissetmemiz, derin ve anlamlı 
ilişkiler kuramamamız demektir. 
Kalabalık yalnızlık insana 
anlaşılmama duygusu ki bu çok 
önemli." İHA

UZMANLARDAN 
KALABALIK 
YALNIZLIK 

AÇIKLAMASI
Ayşe Sena Bayarlar 
2024 yılının kavramı 
olarak seçilen ‘Kalabalık 
Yalnızlık’ hakkında 
açıklamalarda 
bulunarak, bunun 
bireysel bir sorun değil 
toplumsal bir sorun 
olduğunu söyledi.
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Gaziantep İl Jandarma 
Komutanı tümgeneral 
Halil Şen ve Gaziantep İl 
Emniyet Müdürü Celal 
Özcan’ın da katıldığı 
toplantıda yılbaşı 
gecesi alınacak güvenlik 
önlemleri ele alındı. 
Gaziantep Valisi Kemal 
Çeber tarafından yapılan 
açıklamada, halkın 
huzur ve güvenliğini 
sağlamak amacıyla yılbaşı 
gecesi toplamda 10 bin 
civarında personelinin 
sahada olacağı belirtildi. 
Ayrıca, güvenlik risklerine 
karşı tüm birimlerin 
teyakkuzda olacağı da 
vurgulandı.

“10 bin civarında 
personelimiz 
mesaide olacak”

yılbaşı gecesi toplamda 
10 bin personelin 
mesaide olacağını 
söyleyen Gaziantep Valisi 
Kemal Çeber, “6 bin 144 
emniyet ve jandarma 
personelimiz, 3 bin sağlık 
personelimiz, 414 itfaiye 
personelimiz, 112 ve 
AFAD personellerimizle 
toplamda 10 bin 
civarında personelimiz 
vatandaşlarımızın yeni 
yıla huzurlu bir şekilde 
girmeleri için mesaide 
olacaklar” dedi.

“Yılbaşı gecesi 
boyunca tüm 
birimler teyakkuzda 
olacak”

yaptığı açıklamada tüm 
birimlerin yılbaşı gecesi 
görevi başında olacağını 
söyleyen Gaziantep 
Valisi Kemal Çeber, 
“Vatandaşlarımızın yeni 
yıla huzur ve güven 
içerisinde girmeleri, 
sağlık hizmetlerinin 
aksamaması, genel 
güvenlik ve asayişin 
sağlanması, muhtemel 
olumsuz durumlara karşı 
müdahale ekiplerinin 
hazır bulunması, 
şehirlerarası ve şehir içi 
yollarda trafik akışının 
düzenlenmesi amacıyla 
emniyet ve jandarma 
birimlerimiz, sağlık 
birimlerimiz, İtfaiye 

birimlerimiz, 112 ve AFAD 
ekiplerimiz yılbaşı gecesi 
boyunca görevlerinin 
başında olacaklar” 
ifadelerini kullandı.

“Yol kontrol 
uygulamaları 
devam edecek”

yol kontrol 
uygulamalarının 
yılbaşı boyunca devam 
edeceğini belirten Vali 
Çeber, “Jandarma ve 
emniyet ekiplerimiz ilimiz 
otoban ve devlet yolu 
giriş-çıkış noktalarında 
30 Aralık tarihinde 24 
saat esasına göre yol 
kontrol uygulamalarına 
başlamışlardı. Bu 
uygulama bugün, yani 
yılbaşı gecesi ile 1 ve 2 
Ocak tarihlerinde de 
devam edecek. Emniyet 
müdürlüğümüzün yine 
üç gün süre ile narko-alan 
uygulaması özellikle gece 
saatlerinde yoğunlaşarak 
sürdürülecek” ifadelerine 
yer verdi.

“40 farklı 
noktada trafik 
uygulamamız 
olacak”

Özel harekat ve çevik 
kuvvet ekiplerinin 
olumsuz durumlara 
karşı hazır bekleyeceğini 
söyleyen Vali Çeber, 40 
farklı noktada da trafik 
uygulaması olacağını 
söyledi. Vali Kemal 
Çeber, “Emniyete 
bağlı Özel Harekat ve 
Çevik Kuvvet Şube 
Müdürlüğü tarafından 
görevlendirilen 
personelimiz de 
öğlen saatlerinden 
gece saatlerine kadar 
hazır kuvvet olarak, 
hiç istemeyiz ama 
muhtelif olumsuz 
durumlarda müdahalede 
bulunmak üzere hazır 
bekleyecekler. Emniyet 
yaya devriyelerimiz 
vatandaşlarımızın 
yoğun olarak bulunduğu 
cadde, bulvar ve AVM 
gibi yerlerde kontrol 
görevlerini devam 
ettirecekler” diye 
konuştu. İHA

Gaziantep’te 2024 
yılının son nikahı 
Ceren Gül Solmaz ile 
Avusturalya’dan gelen 
Caner Agu’nun nikahı 
oldu. türkiye’nin en 
fazla nikah kıyılan 
ilçesi olan Şahinbey’de 
2024 yılının son 
çiftlerinin nikahını 

Şahinbey Belediye 
Başkanı Mehmet 
tahmazoğlu kıydı. 
Şahinbey Belediyesi 
Evlendirme Memurluğu 
tarafından 2024 yılında 
toplam 9 bin 343 çiftin 
nikahı kıyıldı. Kıyılan 
son nikaha Gaziantep 
Valisi Kemal Çeber ve 

Şahinbey Kaymakamı 
Mehmet Emin taşçı’da 
şahitlik etti.

“Bugün itibariyle 
9 bin 343 kişinin 
nikahını kıydık”

yılın son nikahını kıyan 
tahmazoğlu, “Bugün 

itibariyle 9 bin 343 
kişinin nikahını kıydık. 
Biz gençlerimizin 
evlenmesinden tarafız. 
Evlenmek isteyen 
çiftlerimize özel kurslar 
açtık. Evlilik okulumuz 
var. Orada iletişim 
başta olmak üzere 
evlilikle ilgili önemli 

eğitimler verilmekte. 
Evlenmek isteyen tüm 
çiftlerimizi her anlamda 
destekliyoruz. Biz daha 
mutlu aileler daha mutlu 
bir toplum hedefliyoruz. 
Evlilik okuluna katılan 
çiftlerimize çamaşır 
makinesi veriyoruz. 
Maddi durumu 
zayıf olan gençlere 
ise oturma gurubu 
başta olmak üzere 
maddi desteklerde 
bulunuyoruz. 
Cumhurbaşkanımızın 
dediği gibi gençlerimiz 
genç yaşta evlensin. Bu 
yüzden çiftlerin daha 
erken yaşta evlilik ve 
erken yaşta ebeveyn 
olmalarını istiyoruz. 
Bugün evlenen 
çiftimize ise mutluluklar 
diliyoruz” dedi.
Genç çiftin şahitliğini 
yapan Gaziantep Valisi 
Kemal Çeber, çiftte bir 
ömür mutluluk dileyerek 
evlilik cüzdanını takdim 
etti. İHA

TÜRKiYE’DE NE ÇOK NiKAH 
ŞAHiNBEY’DE KIYILDI
Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet Tahmazoğlu, 2024 yılında 9 bin 343 nikah 
kıyarak Türkiye’de en çok nikah kıyan belediye olduklarını söyledi. Tahmazoğlu, 
yılın son nikahını da bizzat kıyarak yeni çiftlere mutluluklar diledi.

YILBAŞI 
GECESiNDE 10 
BiN PERSONEL 

GÖREV 
BAŞINDA

KEMAL ÇEBER

Yeni yılın güvenli bir şekilde 
geçirilmesi için tüm yurtta 
hazırlıklar tüm hızıyla sürerken, 
Gaziantep Valisi Kemal Çeber 
başkanlığında alınacak güvenlik 
tedbirlerini değerlendirmek 
amacıyla toplantı düzenlendi.

Araban Kaymakamlığı 
Sosyal yardımlaşma 
ve Dayanışma Vakfı 
tarafından özellikle 
yaşlılar, engelliler ve 
maddi durumu yetersiz 
olan ailelere yönelik 
yemek yardımı projesi 
yürütülüyor. Hijyenik 
şartlarda hazırlanan 
yemekler Araban 
Kaymakamlığı Sosyal 
yardımlaşma Vakfı 
Müdürü Orhan Behçet 
ve personeller eşliğinde 
ihtiyaç sahiplerinin 
evlerine teslim ediliyor.
Kaymakam Özgür 
İşçimen bu tür projelerle 
toplumdaki dayanışma 
ve yardımlaşma 
kültürünü güçlendirmeyi 
hedeflediklerini 
belirterek, ihtiyaç sahibi 
vatandaşların her zaman 
yanlarında olduklarını 
ifade etti. Evlerinde 
ziyaret ettiği ihtiyaç 
sahiplerinin taleplerini 
de dinleyen Kaymakam 
Özgür İşçimen Vakıf 

Müdürü Orhan Behçet'e, 
ihtiyaç sahiplerimizin 
taleplerine göre sıcak 
yemek yapılması talimatı 
verdi.
Öksüz-yetim, engelli, 
hasta ve yaşlı kişilerin 
evlerine ulaştırılan sıcak 
yemeklerin, yardıma 
muhtaç kişilerin soğuk 
kış günlerinde içini ısıtan 
bir uygulama olduğunu 
belirten Kaymakam 
Özgür İşçimen, “Çok 
sayıda kişinin dua 
ettiği bu proje, benim 
de vicdanen en rahat 
olduğum projemizdir. 
İlçemizdeki öksüz-yetim, 
engelli, yaşlı yardıma 
muhtaç yalnız yaşayan 
yemek yapacak durumu 
olmayan vatandaşlarımıza, 
vakfımızın imkanları ile her 
gün üç çeşit sıcak yemek, 
haftada bir gün de et ve 
tavuk döner ile meyveden 
oluşan sıcak yemeklerimizi 
evlerine gönderiyoruz. 
Evde yaşayan kişi 
sayısına göre aşevimizde 

hijyen ortamda aşçı ve 
personellerimiz tarafından 
hazırlanmış her gün 
üç çeşit sıcak yemeği 
evlerinin kapısında 
kendilerine teslim 
ediyoruz” dedi.

“İhtiyaç sahibi 
ailelerimizin içini 
ısıtmaya devam 

edeceğiz”

400 aile ile 
başlattıkları projeyi 
ilerleyen zamanlarda 
arttıracaklarını 
aktaran Kaymakam 
İşçimen, “Aşçımız 
ve personellerimiz 
tarafından hazırlanan 
sıcak yemeklerimiz 

son derece lezzetli 
yapılmaktadır. 400 aile 
ile devam eden sıcak 
yemek uygulamamızı 
vakfımızın imkanlarınca 
ileriki zamanda arttırmayı 
planlıyorum. Sıcak yemek 
ikramımız ile devletimizin 
sıcak yüzünü ihtiyaç sahibi 
ailelerimize gösteriyoruz'' 
diye konuştu. İHA

SAHiBiNE YEMEK DESTEĞi
GÜNLÜK 400 iHTiYAÇ 
Gaziantep’in Araban ilçesinde sosyal yardımlaşma faaliyetleri kapsamında her gün düzenli 
olarak 1 öğün sıcak yemek ve ekmek ilçede belirlenen 400 ihtiyaç sahibine ulaştırılıyor.
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türkiye’de dijital bir 
platformda yayınlanan 
diziyle yazılı ve görsel 
basında gündem olan 
gassallık, son zamanlarda 
en çok merak edilen 
meslekler arasında yer aldı. 
Dizinin yayınlandığı tRt 
tabii dijital platformu ise 
en çok tıklanan ve izlenen 
platform olarak zirveye 
yerleşti. yayınlanan dizi 
ile gündem olan gassallar, 
bazen yakınlarının bile 
yaklaşamadığı cenazeleri 
son yolculuklarına 
hazırlarken asırlardır işlerini 
fedakarlıkla yapmaya 
devam ediyor.

Bugün gündem 
oldular ama asırlardır 
hassasiyetle işlerini 
yapıyorlar

Bu günlerde toplumun 
dikkatini bir kez daha 
üzerine çeken gassallık 
mesleği, yıllardır aynı 
hassasiyetle Gaziantep 
Asri Mezarlık’ta bulunan 
gasilhanede de icra 
ediliyor. Hayatını kaybeden 
insanları son yolculuklarına 
hazırlarken büyük bir 
özenle görev yapan 
gassallar, yaptıkları işin 
manevi sorumluluğunu ve 
zorluklarını ise İhlas Haber 
Ajansı’na anlattı.

Gassal, merak 
edilen mesleğin 
zorluklarını anlattı

Son günlerde merak konusu 
olan mesleği ile ilgili de bilgi 
veren Gassal Celal Ulaşlı, 
“Gassallık ölü yıkamadır. 
Ölüyü yıkayıp, kefenleyip, 
hazırlamaktır. Bunun için 
zaten erkekler için 3 adet 
kefen lazımdır. İzar, lifafe 
ve kamis dediğimiz. Daha 
sonra işte ayak bağları ve 
bağcıktan oluşan toplam 3 
parça olan kefendir. Cenaze 
ilk geldiğinde önce avret 
temizliği yapılır. teneşir 
taşına alındıktan sonra 
önce temizliği yapılır. 
Ardından normal namaz 
abdesti alınır. Ondan sonra 
iki kez yıkanır, durulanır. 
En sonunda da tekrardan 
durulandıktan sonra kefen 
bölümüne geçilir. Burada 
her türlü cenaze gelebiliyor. 

yaralı gelebiliyor. Kokmuş 
evde terk edilmiş cenazeler 
oluyor. Cenazelerde 
kurtlanma falan olabiliyor. 
Bunun için de boy naylonu 
dediğimiz naylonla 
tedbir alıyoruz. Naylonla 
sarıldıktan sonra yine 3 adet 
3 kat kefenle sarılıp ona 
göre defin hazırlığı yapılıyor. 
Pandemide cenazeler 
yıkanmadan defnedildi. 
Daha sonra tekrardan hani 
bu hastalığın geçici bir şey 
olduğu anlaşıldığından 
tekrardan yıkandıktan 
sonra kefenlendi. Deprem 
sürecinde burası bayağı 
yoğundu. Ona göre zaten 
cenazeleri bekletmeden 
bir an evvel hazırlayıp 
kefenledik, defnettik” dedi.

“Bebek cenazeleri 
etkiliyor”

Karşılaştıkları cenazeler 
içerisinde en çok etkilendiği 
cenazelerin bebek ve 
şehit cenazesi olduğunu 
söyleyen Ulaşlı, “En 
zorlandığımız cenazeler 
genelde yanan, kimsesiz, 
evde kalmış, mesela 10 gün 
kalmış kimsesi olmayan 
o tür cenazeler. Onun 
dışında genelde bizleri 
bebek cenazeleri etkiliyor. 
Çünkü sabidir. Ondan 
dolayı da insan biraz daha 
hüzünleniyor. Şehit olan 
cenazeler biraz etkiliyor 
bizi. Onun dışında da 
cenazelerden genelde çok 
etkilenmiyoruz” ifadelerini 
kullandı.

“Manevi, duygu yüklü 
bir iş, bir görev”

yaptığı işten memnun 
olduğunu ve işi layıkıyla 
yerine getirmeye çalıştığını 
aktaran Gassal yavuz 
Akçaba, “Birilerinin bu 
mesleği üstlenmesi 
gerekirdi. Biz de camia 
olarak bu mesleğe en 
uygun insanlarız. Okuma 
bakımından, okuduğumuz 
ilimler, medrese vs. Arapça, 
imam hatip bakımından. 
Şu an yaptığım işten gayet 
memnunum. Manevi duygu 
yüklü bir iştir, bir görevdir. Biz de 
bunu en güzel şekilde layıkıyla 
yerine getirmeye çalışıyoruz” 
ifadelerini kullandı. İHA

2024 yılını değerlendiren 
ve 2025 yılı beklentilerini 
paylaşan GSO yönetim 
Kurulu Başkanı Ünverdi, 
şunları kaydetti:
Ülkemiz ekonomisinin 
son yıllarını ülke olarak 
Orta Vadeli Program 
(OVP) öncesi ve OVP 
sonrası diye ikiye ayırmak 
gerektiğini düşünüyorum. 
OVP öncesi adeta 
önüne geçilemez, 
etiketlerin her gün 
değiştiği azmanlaşmış 
bir enflasyon, döviz 
kurundaki ani ataklar, 
döviz bürosundan 
bankalara ve Merkez 
Bankası’na (MB) 
kadar farklı döviz kuru 
rakamları, KKMH gibi 
kamu maliyesini bugün 
dahi zor durumda bırakan 
pansuman niteliğindeki 
adımların ardından bir 
arınma ve dengelenme 
sürecinde olduğumuz bir 
gerçektir. Acı bir reçete 
var ama umutluyuz.
Geçen yıl başlayan 
ve bu yıl güncellenen 
yeni OVP ile piyasa 
gerçekleriyle uyumlu reel 
politikalarla ekonomide 
normalleşmeye 
olan inanç artmıştır. 
Dezenflasyon süreci 
devam ederken MB’nin 
artan rezervleri ve 
uluslararası kredi 
derecelendirme 
kuruluşlarından gelen 
pozitif değerlendirmeler 
ekonomimiz adına 
iyi günlerin habercisi 
olmasını umuyoruz.
tabi en büyük sorunumuz 
olan enflasyon 
konusunda, hedeflerin 
biraz gerisinde kalınmış 
olunsa da enflasyon 
kontrol altına alınmış ve 
artış hızı da düşmektedir. 
Fiyat ve finansal istikrarın 
sağlanması hepimizin 
öncelikli beklentisidir. 
Bu doğrultuda, 
sıkılaştırma ve faiz 
politikasından en fazla 
reel sektör etkilenmiş ve 
imalat sanayisinde uzun 
zamandır daralma devam 
etmektedir.
Bununla birlikte 
artan hammadde ve 
enerji fiyatları, yüksek 
enflasyon, yüksek faiz, 
krediye ulaşımdaki 
güçlükler, yüksek kredi 
maliyetleri, küresel 
ticarette yaşanan sorunlar 
ve ihracat kanadında 
reel olmayan döviz kuru 
rakamları iş dünyamızın 
başlıca sorunları arasında 
yer almaktadır.
Rakiplerimiz karşısında 
rekabetçi olabilmemiz 
için kur politikasının 

yeniden gözden 
geçirilmesi ve daha 
rekabetçi hale gelmesi, 
maliyetlerin arttığı bir 
dönemde Eximbank, KGF 
ve benzeri desteklerin 
uygun şartlarda ve daha 
kolay ulaşılabilir olması, 
bankacılık sektörünün 
de ticari krediler başta 
olmak üzere üreten 
kesimin düşük maliyette 
kredi kullanmasına 
imkan sağlaması bu 
süreçte kritik öneme 
sahiptir. Üretim, 
ihracat ve istihdamın 
sürdürülebilirliğini ancak 
bu sayede sağlayabiliriz.
OVP ile ekonomik 
koşulların iyileştirilmesi, 
gerekse teknolojiye 
dayalı kalıcı yatırımlarla 
ülkemiz eminim geleceğe 
damgasını vuracaktır. 
Çünkü ülke olarak hiçbir 
sanayi devrimine bu 
kadar yakın olmamıştık.
Sanayinin merkezi ve en 
büyük pazarımız olan 
Avrupa’da durgunluk 
ve resesyon endişesi 
maalesef devam ediyor. 
Almanya gibi sanayide 
örnek olmuş bir 
ülkede otomotiv 
devleri kendilerini 
yenileyemedikleri için 
üretimlerini durduruyor.
Çin'in teknolojiye dayalı 
elektrikli otomotiv, 
e-mobilite yatırımları, 
dijitalleşme, yapay 
zeka konusundaki hızlı 
gelişimi otomotiv ve tüm 
sektörlerde hakimiyetini 
artırıyor. Sanayi 
devrimlerinin öncüsü 
olan Batı yavaşlarken, 
Doğu yeniden üretimin 
ve ticaretin merkezi olma 
yolunda ilerliyor.
Sanayi devrimlerini 
kaçırmış bir ülke olarak ilk 
defa bir sanayi devrimini 
yakalamaya bu kadar 
yakın olduğumuza 

yürekten inanıyor 
ve büyük heyecan 
duyuyorum. yeter ki 
gerekli adımları geç 
kalmadan atmaya devam 
edelim.
Savunma sanayisi ve yerli 
otomobil ile başlattığımız 
yerli ve milli teknoloji 
hamlesini sürdürür ve 
bunu geniş bir tabana 
yayabilirsek türkiye 
yakın zamanda eminim 
bambaşka bir noktaya 
gelecek.
Konya’da, Sivas’ta 
olduğu gibi Gaziantep 
gibi sanayisi gelişmiş 
kentlerde savunma 
sanayisine kamu ve vakıf 
şirketleri aracılığıyla 
yapılacak yatırımlar, bu 

bölgelerde teknolojiye 
geçişi sağlayacak ve 
ülkemizin topyekün 
teknolojiyle buluşmasını 
sağlayacaktır.
Şartlar ağır ve zor ama 
güçlü beşeri sermayemiz 
ve kazanımlarımızla, 
Kalkınma yolu Projesi 
gibi önümüze gelen 
fırsatları en iyi şekilde 
değerlendirerek tarihten 
gelen misyonumuzla 
sosyal, siyasal ve 
ekonomik anlamda çok 
büyük bir şahlanışı birlikte 
gerçekleştirebileceğimize 
inanıyorum.

Tabi risklerimiz 
de yok değil!

ABD seçimlerini kazanan 
trump hükümetinin 
ithalatta gümrük 
vergilerini artırmaya 
yönelik açıklamalarını 
hayata geçirmesi halinde 
yeni yılda uluslararası 
ticarette yeni bir dönemin 
başlaması da kaçınılmaz 
görünüyor. tabi burada 
küresel ticarette daralma 
ile birlikte ülkemiz 
adına zorluklar ve yeni 
fırsatların bir arada 
olacağını düşünüyorum.
Ülkemizin güneyinde 
(Ortadoğu) ve Kuzeyinde 
(Rusya-Ukrayna) savaş 
var, bu kaotik ortam ve 
en güçlü olduğumuz 
pazarlarımızdaki 
durgunluk ihracatımızı 
güçleştiriyor.

Artan girdi maliyetleri 
ile sanayicilerimiz 
ve ihracatçılarımız 
zorluk yaşarken tekstil, 
konfeksiyon, ayakkabı 
gibi sektörlerimizde 
üretim uzak doğu 
ülkelerine kayıyor. Mısır, 
Hindistan, Vietnam, 
Bangladeş gibi ülkelerde 
maliyetlerin düşük 
olması sebebiyle 
bizim üreticilerimiz dış 
pazarda rekabet gücünü 
kaybediyor. Bu sebeple 
üreten kesim üzerindeki 
maliyetler ivedilikle makul 
seviyelere çekilmeli 
üreticilerimiz rekabet 
edebilir hale gelmelidir.
Gaziantep olarak ise 
küresel sorunların 
yanında biz yaklaşık 2 
yılda hem depremin 
yaralarını sardık hem 
de olağanüstü koşullara 
rağmen ülkemize katma 
değer kazandırmaya 
devam ettik.
Deprem felaketine 
rağmen geçtiğimiz yıl 
189 ülkeye 10 milyar 
71 milyon 31 bin dolar 
ihracat gerçekleştirdik. 
2024 yılı, ilk 11 ayında 
Gaziantep’ten 9 milyar 
79 milyon 725 bin 
dolarlık ihracata ulaştık. 
yıl sonunda da içi ve 
dış piyasada zorluklarla 
geçen 2024 yılını 10 
milyar dolar seviyesinde 
bir ihracatla tamamlamış 
olacağız..” HABER 
MERKEZİ  

BU KADAR YAKIN OLMAMIŞTIK”
“HiÇBiR SANAYi DEVRiMiNE 
Gaziantep Sanayi Odası (GSO) Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, küresel sorunlar ve iç 
piyasada sıkılaştırma politikaları ile zor olsa da gerçekçi ekonomi politikaları ile önemli mesafeler 
katedilen bir yılın ardından, 2025 yılından beklentilerin arttığını, umutlu olduklarını ve yeni yılda 
griliklerin kalkarak Türkiye için tablonun daha da netleşeceğine inandıklarını belirtti.

ADNAN ÜNVERDİ

ESKiDEN 
DiLLENDiRMEYE 
ÇEKiNDiKLERi 
MESLEKLER 

GÜNDEM OLDU
Türkiye’de dijital platformda yayınlanan 
diziyle gündem olan gassallar, asırlardır 
işlerini fedakarlıkla yaparak ölü yıkıyor. 
Bazen yakınlarının bile yaklaşamadığı 
ölüleri son yolculuklarına hazırlayan 
gassallar, son günlerde merak konusu 
olan mesleklerinin zorluklarını anlattı.
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GAZİANTEP
İCRA DAİRESİ

2024/90867 ESAS
TAŞINMAZIN GAZETE VEYA 

İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış 
olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/90867 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti 
ve önemli vasıfları:
TAŞINMAZIN ÖZELLİKLERİ:
Gaziantep İl, Şehitkamil İlçe, İNCİLİPINAR Mahalle/Köy, 624 Ada, 125 Parsel, 21 Nolu 
Bağımsız Bölüm; Taşınmazın şehir ile ulaşım imkanları kolay ve çeşitlidir. Taşınmaz genel 
itibari ile imarlı ve düzenli yapılaşmaların mevcut olduğu, Gaziantep ilinin gelişmekte olan 
bir bölgesinde yer almaktadır. Bölgedeki yapılar genelde 6-8 katlı ayrık nizam tarzında 
betonarme apartmanlar şeklindedir. Yapıların kalitesine de bağlı olarak genelde orta gelir 
grubundaki kişilerce ikamet amaçlı tercih edilmektedir. Taşınmaz sosyal donatı alanlarına 
yakın konumda olup kamu hizmetlerinden istifadesi tamdır. Ana gayrimenkul 948,00 m2 
yüzölçümlü 624 ada 125 parsel üzerinde, 3/B yapı sınıfında, ayrık nizamda ve betonarme 
karkas sistemde tek blok olarak inşa edilmiştir. Şehitkamil Belediyesi arşivinde mevcut 
25/12/2009 onay tarihli mimari projesine göre değerlemeye konu gayrimenkulun konumlu 
olduğu ana taşınmaz bodrum+zemin+4 normal katlı olarak planlanmış ve inşa edilmiştir. 
Onaylı mimari projesine göre bodrum katında müşterek otopark, sığınak, kazan dairesi 
ve 5 adet garaj; zemin katında 2 adet dükkan, kapıcı dairesi ve bina girişi; 4 normal katta 
ise her katta 6 adet mesken olmak üzere toplam 31 adet bağımsız bölüm yer almaktadır. 
Binaya giriş onaylı mimari projeye ve yerinde yapılan tespite göre zemin kat ve güneybatı 
cepheden sağlanmaktadır. Bina ana giriş bölümü, kat sahanlık zeminleri ve merdiven 
basamakları granit kaplama olup; merdiven korkulukları alüminyum, bina dış kapısı ise 
demir doğramadır. Binada 1 adet asansör bulunmaktadır. Taşınmazın bulunduğu binanın 
çevre düzenlemesi tamamlanmıştır. Kıymet takdirine konu 21 nolu bağımsız bölüm; 
projesine göre binanın 4. normal katında, güneybatı cephede yer alan, bina girişine göre 
sağ arka köşe tarafta konumlu, kuzeydoğu ve güneydoğu cepheli meskendir. Onaylı 
mimari projesine göre net 47 m2, brüt 53 m2 alandan; salon, 2 oda, açık mutfak, banyo-
wc, antre ve balkon hacimlerinden oluşmaktadır. Taşınmazın deprem neticesinde “AZ 
HASARLI” olduğu tespit edilmiştir.
Adresi :Değirmiçem Mahallesi Ali Karakılıç Sokak Doğan Rezidans No:29, K:4, D:21 
Şehitkamil/GAZİANTEP
Yüzölçümü :948 m2
Arsa Payı: 37/948
KDV Oranı : %1
Kıymeti :1.997.408,00 TL
İmar Durumu:Konut alanı ayrık nizam Hmax:3 kat, Taks:0.35, Emsal:1.15
Kaydındaki Şerhler:Tapu kaydındaki gibidir. Tapu kaydı dosyamızdan incelenebilir.

  Artırma Bilgileri

  1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 12/03/2025 - 11:34

  Bitiş Tarih ve Saati : 19/03/2025 - 11:34

  2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 08/04/2025 - 11:34

  Bitiş Tarih ve Saati : 15/04/2025 - 11:34

26/12/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın-2148590

Gaziantep'te Şahinbey 
Belediyesi öncülüğünde 
çiftçilere 7 bin ton yem desteği 
sağlanacak. yem desteği için 
Gaziantep Valiliği, Şahinbey 
Kaymakamlığı, Şahinbey 
Belediyesi ile tarım ve Orman 
İl Müdürlüğü tarafından 
protokol imzalandı. Şahinbey 
Belediyesi'nde imzalanan 
protokolde konuşan Vali Kemal 
Çeber, Gaziantep'in türkiye'nin 

en önemli sanayi kentlerinden 
ve aynı zamanda da türkiye'nin 
en önemli tarım kentlerinden 
birisi olduğunu ifade etti.
Çiftçilere verilen desteklerin 
ülkeye bereket olarak 
döneceğini anlatan Çeber, 
"Desteklerle hayvan 
sayılarımız artacak. Alana 
çıktığımızda ziraat ve 
hayvancılık anlamındaki çok 
güzel gelişmeleri görüyoruz. 

tarım ve hayvancılık ihmal 
edemeyeceğimiz bir alan. 
yeni yılda da destekler 
devam edecektir. Başkan 
tahmazoğlu'na desteklerinden 
dolayı teşekkür ederim" dedi.

“Küçükbaş hayvan 
sayısı 55 binden 95 bine 
çıkmış bulunuyoruz”

Şahinbey’de üretimin sürekli 
arttığını söyleyen Şahinbey 
Belediye Başkanı Mehmet 
tahmazoğlu ise, "Kayıt 
sisteminde yüzde 100'den fazla 
artışımız var. Hayvancılıkla 
uğrayan çiftçi sayımız da 2 bin 
500'den 3 bin 502'ye yükseldi. 
Ekili alanlara baktığımızda 
80 bin dekar alandan 300 
bin dekar alana çıktık. Artık 
Şahinbey'de ekilmeyen bir 
karış toprak kalmadı. Hayvan 
sayılarına baktığımızda 
büyükbaş hayvan sayımız 
20 binden destekler 39 bine 
yükseldi. Küçükbaş hayvan 

sayısı 55 binden 95 bine çıkmış 
bulunuyor" ifadelerini kullandı.
Bugün imzalanacak protokolle 
hayvancılıkla uğraşan 
çiftçilere yem dağıtımı 
gerçekleştirdiklerini ifade 
eden tahmazoğlu, dağıttıkları 
yem miktarının 44 bin 597 
ton olarak gerçekleştiğini ve 

bugün de 7 bin ton küçükbaş 
ve büyükbaş yem dağıtımı 
gerçekleştirdiklerini, ödenecek 
rakamın ise 71 milyon 625 bin 
lira olduğunu sözlerine ekledi.
tarım ve Orman İl Müdürü 
Mehmet Karayılan da Başkan 
Mehmet tahmazoğlu'nun 
çiftçilere her konuda destek 

verdiğini söyleyerek, 
"Hayvancılık ülkemizde olmazsa 
olmaz. Biz de her geçen gün 
hayvancılığın artmasına yönelik 
elimizden geleni yapmaya 
çalışıyoruz" diye konuştu.
Konuşmaların ardından 
çiftçilere verilecek yem desteği 
için protokol imzalandı. İHA

Prof. Dr. İrfan Serdar 
Arda, çocuklarda 
kasık fıtığı hakkında 
açıklamalarda 
bulundu.
Arda, yaptığı 
açıklamada, kasık 
fıtığının başlıca 
bulgusunun kasıkta 
şişlik olduğuna 
dikkati çekerek, 
“Erkek çocuklarda 
kızlara oranla daha 
sık görülen doğumsal 
bir sorundur. Şişlik 
çocuk ağladığı ya da 
ıkındığı zamanlarda 
belirginleşir. 
Genellikle anne ya 
da çocuğa bakan 
kişi tarafından altı 
değiştirilirken, 
giydirilirken ya da 
banyo sırasında tespit 
edilir” diye konuştu.

Doğumsal bir sorun

Kasık fıtığının 
nasıl olduğundan 
bahseden Prof. Dr. 
Arda, şu bilgileri 
paylaştı:
“Çocuklarda tespit 
edilen kasık fıtığı, 
doğumsal olarak kasık 
kanalında bulunan 
karın zarının (periton) 
açık kalmasına 
bağlı oluşur. Bu 
nedenle doğumsal 
bir sorundur. 
Erişkinlerde ise 
sonradan oluşur. Bu 
yüzden hem oluşum 
hem de tedavi 
yöntem ve sonuçları 
açısından erişkin 
fıtığından farklıdır. 
Kasıkta şişlik şeklinde 

ortaya çıkan fıtık 
kesesi içerisinde en 
çok bağırsaklar girer. 
Kız çocuklarında ise 
yumurtalık bulunması 
ender değildir. 
Genellikle çocuğun 
aktif bulunduğu 
zamanlarda bu 
oluşumlar kese 
içerisine girer ve 
kasıkta şişliğin 
görülmesine 
neden olur. Uyku 
gibi dinlenme 
durumlarında ise 
şişlik kaybolur. Ancak, 
eğer kese içerisine 
giren oluşumlar bir 
nedenle karın içine 
geri dönemezse 
‘fıtık boğulması’ 
olarak adlandırılan 
durum ortaya 
çıkar. Bu durumda 
kese içinde sıkışan 
organların dolanımları 
bozulabilir ve 
hayatiyetlerini 

kaybedebilecek 
olumsuz durumlar 
ortaya çıkabilir. 
Fıtık boğulması, acil 
ameliyat gerektiren bir 
durumdur.”
“Çocuk cerrahisi 
tarafından muayene ile 
tanı konulabilir”
tanı konma sürecine 
de değinen Prof. 
Dr. Arda, “Bebeklik 
çağında daha sık olarak 
tespit edilen, ancak 
çocuklarda her yaşta 
görülebilecek olan kasık 
fıtığı tanısı, deneyimli 
çocuk cerrahları 
tarafından poliklinik 
şartlarında onabilir. 
Fiziksel inceleme 
sırasında kasıkta şişliğin 
görülmesi yeterlidir. 
Kuşkulu durumlarda 
ultrasonografi 
ayırıcı tanı için en 
uygun görüntüleme 
yöntemidir” şeklinde 
konuştu.

“Cerrahi yöntemle 
tedavi edilmeli”

tedavi yollarını 
anlatan Prof. Dr. 
Arda, “Kasık fıtığı, 
tanı konulduktan 
sonra gecikilmeden 
olabilecek en uygun 
zamanda cerrahi 
yöntemle tedavi 
edilmesi gereken 
bir sorundur. 
Çocuğun yaşı ya 
da kilosu ameliyat 
için bir engel 
değildir. Ameliyat 
genellikle günübirlik 
işlem şeklinde 
gerçekleştirilir, 
ameliyattan sonra 
çocuk ve ailesi birkaç 
saat hastanede kalır 
ve taburcu edilir. 
Çocukluk çağı kasık 
fıtığının tekrarlama 
ihtimali erişkinlerle 
kıyaslandığında çok 
daha azdır” dedi. İHA

ÇiFTÇiLERE 7 BiN TON YEM DESTEĞi
iÇiN PROTOKOL iMZALANDI
Gaziantep Valiliği, Şahinbey Kaymakamlığı, Şahinbey Belediyesi ile Tarım ve Orman İl Müdürlüğü 
tarafından imzalanan protokolle kentteki çiftçilere 7 bin ton yem desteği sağlanacak.

‘ÇOCUKLARDA KASIK FITIĞI CERRAHi 
YÖNTEMLE TEDAVi EDiLMELi’
Prof. Dr. İrfan Serdar Arda, kasık fıtığının doğumsal bir 
sorun olduğunu belirterek, “Tanı konulduktan sonra 
gecikilmeden olabilecek en uygun zamanda cerrahi 
yöntemle tedavi edilmesi gereken bir sorundur” dedi.
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Diyetisyen Uzmanı 
tuba yıldırım, yeni 
yılda sağlıklı beslenme 
alışkanlığı için yapılması 
gerekenler konusunda 
açıklamalarda bulundu. 
Sağlıklı yaşamın, sadece 
sağlıklı beslenmekle 
olmadığını, hayatı tüm 
yönleriyle ele alan 
bedensel ve ruhsal 
iyilik hali anlamına 
geldiğini dile getiren 
yıldırım, “Hepimiz yeni 
bir yılın başlamasıyla 
hayatımızda bazı 
yeni kararlar alırız. 
Hayata bakış 
açımızı değiştirmek, 
duygularımızın 
kontrolünü sağlamak, 
çok gezmek, çok 
eğlenmek, hobilerimizi 
artırmak onlara 
hayatımıza daha çok 
alan açmak, fiziksel veya 
ruhsal olarak değişime 
girmek gibi" diye 
konuştu.

“Pişirme 
yöntemlerinize 
dikkat edin”

yeni yılda sağlıklı 
beslenme alışkanlığı 
kazanmak için neler 
yapabileceğimize 
değinen Diyetisyen 
yıldırım, şu bilgileri 
paylaştı:
“Araştırmalar tükettikleri 
besinleri kaydeden 
kişilerin daha dikkatli ve 
sağlıklı beslendiklerini 
gösteriyor. Kalıcı 
davranış değişikliği 
oluşturmak istiyorsanız, 
bunun için önce mevcut 
durumu ölçmek, 
sorunları tespit etmek 
ve farkına varıp daha 
sonra strateji belirleyip 
küçük ve yavaş 
adımlarla ilerlemek 
önemlidir. Sebze 
yemeği yapılırken, 1 
kg sebzeye 2-3 yemek 
kaşığı zeytinyağı koyun. 
Etli sebze yemeklerinde 
ise dışardan yağ ilavesi 
yapmanıza gerek 
yoktur. Pişirirken yağda 

kızartma kavurma 
yerine haşlama, fırında 
ızgara veya sulu 
pişirme yöntemlerini 
kullanabilirsiniz. 
Kurabiye ve keklerde 
şeker yerine kuru 
meyve veya pekmez 
deneyin. yemek 
pişirmeye zamanınız 
yoksa sebzeyi haşlayıp 
salataya karıştırın veya 
yoğurt ile deneyin. 
Izgaranızı sadece et 
ve balık için değil, 
sebzeler için de kullanın. 
Domates, biber, kabak, 
mantar, soğan ve 
diğer tüm sebzeler 
için deneyebilirsiniz. 
Katı meyve veya 
sebze sıkacağından 
çıkan posayı keklerin 
içine koyarak 
posa tüketiminizi 
artırabilirsiniz.”

“Esmer un tercih 
edin”

Pirinç yerine bulgur, 
beyaz un yerine 
esmer un tercih 
edebileceğimizi 
söyleyen Diyetisyen 
yıldırım, “Domates ve 
soğanı yemeklerde 
bol kullanın, kalori 
değeri düşük su 
oranı yüksek olduğu 
için doyurucudur ve 
antioksidan kapasitesi 
yüksektir. yulaf, kepek 
unu kuru meyveler 
ve fındık badem ceviz 
ile kendi müslinizi 
hazırlayabilirsiniz. tarçın 
şeker ihtiyacını azaltır; 
meyve salatası, bitki 
çayları ve sütünüzün 
içine eklemeyi deneyin. 
Hayatınıza sporu 
bir şekilde ekleyin. 
yürüyün, koşun, pilates 
yapın, yüzün, dans 
edin ama mutlaka 
hareket edin. Bu 
alışkanlıkları başlayıp 
bırakmaya yönelik değil, 
sürdürülebilir olarak 
kazanın. Sabredin ve 
vazgeçmeyin” şeklinde 
konuştu. İHA

türkiye için yeni bir 
dönemin başladığını 
ifade eden Milletvekili 
Bünyamin Bozgeyik, 
gerek Orta Vadeli 
Program'ın, gerekse de 
türkiye'nin uluslararası 
alanda yürüttüğü doğru 
politikanın olumlu 
etkileri ile 2025'in 'atılım 
yılı' olacağını ifade etti. 
Pandemiye, depreme ve 
global ölçekteki krizlere 
rağmen türkiye'de 
yatırımların durmadığna 
dikkat çeken Bozgeyik, 
"2025 yılı enflasyonun 
belirgin şekilde düştüğü, 
ekonomik canlanmanın 
hızlandığı, milli gelirdeki 
artışın toplumun tüm 
kesimleri tarafından 
hissedildiği, kısacası 
yaşam standartlarımızın 
arttığı bir yıl olacaktır" 
diye konuştu.
Milletvekili Bozgeyik, 
2024 yılının son 
günlerinde il merkezi, 
Nurdağı, İslahiye ve 
Oğuzeli'nde devam eden 
yatırımları inceledi, kamu 
kurum ve kuruluşlarını 
ziyaret etti, muhtarlar ve 
vatandaşlarla bir araya 
geldi. Gaziantep'in ev 
sahipliğinde gerçekleşen 
Para yüzme ve Deaf 
yüzme milli takım 
seçmeleri ve türkiye 
şampiyonasına da katılan 
Bozgeyik, başarılı olan 
sporcuların madalyalarını 
takdim etti.

TÜM İMKANLAR 
DEPREM 
BÖLGESİNE

Gaziantep Milletvekili 
Bünyamin Bozgeyik, 6 
Şubat depremlerinin 
yıkıcı etkisinin en fazla 
görüldüğü yerlerden 
olan  İslahiye ve  Nurdağı 
ilçelerinde yapımı devam 
eden ve planlanan spor 
projelerini inceledi. 
Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Numan Nafiz Şahin'den 
spor projelerinde gelinen 
aşama ile ilgili bilgi alan 
Bozgeyik, Nurdağı ve 
İslahiye'nin yeniden ayağa 
kalkması için devletin 
tüm imkanlarının seferber 
edildiğini söyledi. 
Milletvekili Bozgeyik, 
"İslahiye ve Nurdağı için 
var gücümüzle çalışmaya 
devam ediyoruz. Sayın 
Cumhurbaşkanımız 
Recep tayyip Erdoğan’ın 
özel ilgisiyle, spor 
yatırımlarımızı hızla 
hayata geçiriyoruz.Bu 
projeler sadece tesisleri 
değil, geleceğe umutla 
bakan güçlü bir nesli 
de inşa edecektir" diye 
konuştu.

YÜZMEDE DEV 
ORGANİZASYON

türkiye yüzme 
Federasyonu tarafından 
düzenlenen Para yüzme 
ve Deaf yüzme Milli 

takım Seçmeleri ile 
Kulüpler Arası türkiye 
Şampiyonası Vize 
yarışmaları programına 
katılan Milletvekili 
Bozgeyik, Gaziantep'in 
sporda öncü bir şehir 
olmaya devam edeceğini 
söyledi. 30 şehirden, 56 
kulübü temsilen gelen 
164 sporcunun mücadele 
ettiği organizasyonda 
konuşan Bozgeyik, "Milli 
takımlarımızı temsil eden 
ve olimpik başarılara 
imza atan Sevilay Öztürk, 
Umut Ünlü ve turgut 
Aslan yaraman gibi 
değerli sporcularımızın 
aramızda olması, 
gençlerimiz için büyük bir 
ilham kaynağıdır. Spora ve 

gençlerimize verdiğimiz 
desteğin karşılığını, böyle 
büyük organizasyonlarda 
elde edilen başarılarla 
görmek bizleri daha da 
motive ediyor. Bugün, 
Gaziantep’te bu coşkuyu 
yaşarken, spora yapılan 
yatırımların ne denli 
önemli olduğunu bir 
kez daha görüyoruz. Bu 
organizasyonda emeği 
geçen türkiye yüzme 
Federasyonu başta olmak 
üzere tüm paydaşlara 
ve sporcularımıza 
teşekkür ediyor, başarılar 
diliyorum" dedi.

BOZGEYİK'TEN 
ŞAMPİYONLARA 
MADALYA

Olimpik yüzme 
Havuzu’nda düzenlenen 
türkiye Kulüpler Arası 
Kısa Kulvar Şampiyonası 
ödül törenine katıldan 
Milletvekili Bünyamin 
Bozgeyik, dereceye 
giren sporculara kupa 
ve madalyalarını törenel 
verdi. Madalya töreninde 
konuşan Bozgeyik, 
sporun birleştirici gücüne 
vurgu yaparak, "Ülke 
sporuna emek veren 
tüm sporcularımıza, 
antrenörlerimize ve 
hakemlerimize teşekkür 
ediyorum. Sporun 
birleştirici gücünü her 
daim desteklemeye devam 
edeceğiz" şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ

YENi YILDA 
SAĞLIKLI 

BESLENME 
ÖNERiLERi

Yeni yılda sağlıklı beslenme alışkanlığı 
kazanmak için yapılabilecekler hakkında 
önerilerde bulunan Diyetisyen Tuba Yıldırım, 
“Yemek pişirirken yağda kızartma-kavurma 
yerine haşlama, fırında ızgara veya sulu 
pişirme yöntemlerini kullanabilirsiniz. 
Kurabiye ve keklerde şeker yerine kuru meyve 
veya pekmez deneyin. Yemek pişirmeye 
zamanınız yoksa, sebzeyi haşlayıp salataya 
karıştırın veya yoğurt ile deneyin” dedi.

AK Parti Gaziantep Milletvekili Bünyamin Bozgeyik, 2025 
yılının Gaziantep ve Türkiye için atılım yılı olacağını söyledi.

YILI OLACAK’
‘2025 ATILIM

Gaziantep Emniyet 
Müdürlüğü ekipleri, kent 
genelinde bulunan okulların 
çevrelerinde denetimlerini 
sıklaştırdı. Okul çevresinde 
yapılan denetimlerde 346 
şahıs ile 25 aracın sorgusu 
gerçekleşti.
Gaziantep Emniyet 
Müdürlüğü’nden yapılan 

açıklamada, ‘’Ekiplerimizce 
okul çevrelerinde yapılan 
denetimlerde 376 şahıs 
ve 25 araç sorgulanmıştır. 
Geleceğimizin teminatı 
gençlerimizin güvenli bir 
şekilde eğitim almalarını 
sağlamak amacıyla 
denetimlerimiz devam ediyor’’ 
dedi. Fatma KARABCAK

DENETiMLER SIKLAŞTI
OKUL ÇEVRELERiNDE 

Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
kent genelinde bulunan okulların 
çevrelerinde denetimlerini sürdürüyor.
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yanıklar, travmalar ve 
cerrahi sonrası oluşan 
açıklıkların tedavisinde 
devrim gibi bir yöntem 
olan doku nakli, sadece 
yara iyileşmesini 
hızlandırmıyor, aynı 
zamanda hastaların 
yaşam kalitesini de 
yükseltiyor. Plastik ve 
Rekonstrüktif Cerrahi 
Uzmanı Doç. Dr. Burak 
Özkan, deri ve doku 
transferlerinde kullanılan 
ileri tekniklerin yara 
kapatma sürecindeki 
benzersiz avantajlarını 
ve bu alandaki yenilikçi 
yaklaşımları tüm 
detaylarıyla paylaştı.

Deri ve doku nakli 
neleri kapsar

Deri ve doku 
bütünlüğünün bozulduğu 
durumlarda uygulanan 
yöntemleri anlatan 
Dr. Özkan, “yanıklar, 
travmalar ya da kanser 
cerrahisi sonrası oluşan 
açıklıklar gibi durumlarda 
yaranın kapatılması 
için doku transferleri 
yapıyoruz. Eğer yüzeysel 
bir deri eksikliği varsa 
bacağın arka ya da 
yan taraflarından 
ince deri nakliyle bu 
açığı kapatabiliyoruz. 
Ancak daha kalın ve 
etli bir dokuya ihtiyaç 
duyulduğunda, kemiğin 
ya da damarın yapısına 
göre uygun dokular 
tercih ediliyor. Bu seçim 
ameliyatın türüne, 
yaranın büyüklüğüne ve 
cerrahın deneyimine göre 
değişiklik gösterebilir” 
dedi.

Mikrocerrahi ile 
yüksek başarı oranı

Deri nakillerinin 
mikrocerrahi yöntemlerle 
de yapılabildiğini 
ifade eden Dr. 
Özkan,“Mikrocerrahi, 
deri ve damarların 
nakledilmesi gereken 
daha komplike 
durumlarda devreye 
giriyor. Bu yöntemde 
önce alınacak kısım 
hazırlanıyor, ardından 
doku alınıp damarlarla 
birleştiriliyor. Deneyimli 

ekiplerle bu ameliyatlarda 
başarı oranı oldukça 
yüksek. Bu operasyonlar 
genellikle yanık 
hastalarında ya da daha 
derin yapıların onarımında 
tercih ediliyor” diye 
konuştu.

Hızlı iyileşme ve hayat 
kalitesinde artış

Doku transferlerinin 
iyileşme sürecini 
hızlandırdığını vurgulayan 
Dr. Özkan, “İnce deri 
nakillerinin pansuman 
süreçleri biraz daha 
uzun sürebiliyor ve bu 
dönemde dışarıdan 
nemlendiriciler 
öneriyoruz. Ancak 
mikrocerrahi ile 
doku transferlerinde 
adaptasyon süresi 
genellikle bir hafta ile on 
gün arasında değişiyor. 
Bu süre sonunda hasta, 
ameliyatın büyüklüğüne 
bağlı olarak günlük 
hayatına dönebiliyor” 
dedi.

Her ameliyatta iz 
kalabilir

Dr. Özkan, her ameliyatın 
ardından iz kalabileceğini 
belirterek şunları söyledi:
“Hastaların iyileşme 
kapasitesine, yaranın 
büyüklüğüne ve 
konumuna bağlı 
olarak izler değişiklik 
gösterebilir. Özellikle 
görünür bölgelerdeki izler 
için hastalarımıza gerekli 
kremler ve güneşten 
koruma gibi önlemler 
öneriyoruz. Ancak deri 
bütünlüğünün bozulduğu 
durumlarda tamamen 
izsiz bir iyileşme mümkün 
değil. Her yaranın ve 
hastanın durumuna 
göre farklı yöntemler 
uygulanabiliyor. 
Kemik, damar ya da 
tendon gibi önemli 
yapıların açığa çıktığı 
durumlarda, mümkün 
olan en kısa sürede 
doku transferi yaparak 
bu bölgeleri örtmek 
önceliğimizdir. 
Hastalarımıza yara 
onarımı için gerekli 
olan en uygun tedaviyi 
öneriyoruz.” İHA

Çocuklar 2 sebepten 
dolayı çok soru sorarlar.
ya meraklı oldukları için 
ya da kaygılı oldukları 
için.
Merakından dolayı 
soru soran çocukların 
amacı, yeni bir bilgi 
edinmektir ama 
kaygılı olan çocukları 
amacı, kendilerini 
rahatlatmaktır.
1- Meraklı çocuklar: 
“Depremler nasıl oluşur?, 
En şiddetli deprem 
nerede olmuştur?, 
Denizlerde de deprem 
olur mu” gibi keşfetmeyi 
ve öğrenmeyi amaçlayan 
çocukların sorularıdır.
2- Kaygılı çocuklar: “ya 
deprem olursa?, ya 
depremde göçük altında 
kalırsak?, ya o göçükte 
bizi bulamazlarsa? 
ya hiçbir zaman 
kurtulamazsak?... gibi 
ardı arkası bitmeyen, 
felaket tablosu çizen 

ve havadan nem kapan 
evhamlı çocukların 
sorularıdır. 
Dolayısıyla kaygılı 
çocuğunuz varsa 
çocuğunuzun sorduğu 
her soruya ayrıntılı 
cevaplar vererek 
çocuğunuzu rahatlatma 
çabasına girmeyin. 
Zira çabanızın mesajı: 
“Annem / babam beni 
ikna etmeye çalışıyor” 
olacaktır. Unutmayın, 
ikna var ise direnç de 
vardır! 
Çocuğunuzu her 
rahatlatma çabanız 
çocuğunuzun zihninde 
yeni sorular doğurur 
ve çocuğunuz sonu 
gelmeyen sorularla sizi 
bunaltabilir. 
Uzman Klinik Psikolog 
Müjde yahşi,'' Sizlere 
önerim; kaygılı bir çocuk 
karşısında öncelikle siz 
kaygınızı kontrol etmeye 
çalışın. Çocuğuzun 

sorularına cevap 
verirken rahat bir tavır 
sergileyin, çocuğunuzun 
ilk bir/iki sorusuna 
detaylara girmeden 
alelade cevap verin ve 

kesinlikle açıklamalar 
yapmaktan kaçının 
çünkü çocuğuzun belli 
bir bilişsel kapasitesi 
olduğunu hatırlayın.
Olağanüstü bir olay 

karşısında bile, olağan 
tepkiler vererek 
çocuğunuzu kaygılı bir 
kişilik geliştirmesinden 
koruyun.''dedi. HABER 
MERKEZİ

ÇOCUKLAR NEDEN 
ÇOK SORU SORAR?
Uzman Klinik Psikolog Müjde Yahşi konu hakkında önemli bilgiler verdi. Çocuklar 
konuşmaya başladıktan sonra sürekli olarak sorular sormaya başlarlar.Cevapları alana 
dek defalarca aynı soruyu bıkmadan usanmadan sorarlar.Peki ama neden çok soru sorar ?

DOKU TRANSFERiYLE 
YARA ONARIMINDA 

YENi DÖNEM
Plastik ve Rekonstrüktif Cerrahi 
Uzmanı Doç. Dr. Burak Özkan, 
deri ve doku transferlerinin hayat 
kurtaran rolüne dikkat çekti. 
Özkan, yanıklar, kanser cerrahisi ve 
trafik kazaları sonrası oluşan doku 
kayıplarını onarmada kullanılan 
bu yöntemlerin, hastaların yaşam 
kalitesini artırdığını vurguladı.

tüketici Hakem 
Heyetine yapılan 
başvuru sayısını 
değerlendiren tüketici 
Hakları Derneği 
Gaziantep Şube 
Başkanı Bülent yılmaz, 
tüketicilerde hak arama 
bilincinin geliştiğini 
söyledi. 

2024 YILINDA 
TÜKETİCİ HAKEM 
HEYETLERİNE 10 
BİN 601 BAŞVURU 
YAPILDI

Gaziantep’te tüketici 
Hakem Heyetlerine 
2024 yılında 
toplamda 10 bin 601 
başvurunun yapıldı. 
Başvuruların 4 bin 
340’ı vatandaş lehine, 
5 bin 921 aleyhine 
sonuçlanırken, 340 
başvuru hakkında ise 

görevsizlik kararı verildi. 

PARASAL SINIR 2025 
YILI İÇİN 149 BİN 
LİRAYA ÇIKARILDI

10 bin 601 başvurunun 
parasal tutarı ise 104 
milyon 408 bin 966 
tL oldu. Vatandaşların 
daha çok elektronik 
eşyalar, ayakkabı, 
mobilya, dayanıklı ev 
aletleri, uçak biletleri 
konusunda başvuru 
bulunduğu öğrenildi. 
Bunun yanı sıra 2024 
yılında 104 bin lira 
olan parasal sınır 2025 
yılı için 149 bin liraya 
çıkarıldı. 

TÜKETİCİLERDE HAK
 ARAMA BİLİNCİ 
GELİŞTİ

tüketicilerde hak arama 

bilincinin geliştiğini 
ifade eden yılmaz, 
‘’Aylık 900 civarında 
tüketici, tüketici 
Hakem Heyetine 
başvuru da bulunmuş. 
Bu ciddi bir rakam. 
Başvuruların 4 bin 340’ı 
tüketici, 5 bin 921’i ise 
aleyhine sonuçlandı. 
Buradan tüketiciler 
haksız sonucu 
çıkarılmasın. Çünkü 
aleyhe sonuçlanan 
başvuruların büyük 
çoğunluğu bilgi ve 
belge eksikliğinden 
kaynaklı’’ ifadelerini 
kullandı.
yılmaz, ‘’Vatandaş, hem 
fiziki hem de E-devlet 
üzerinden yaptığı 
başvurularda belge 
sunması gerekiyor. 
Ancak herhangi bir 
belge sunmadığından 
başvuruları ret etmek 

zorunda kalıyoruz. 
Ayrıca 340 civarında 
da bir görevsizlik kararı 
söz konusu. Bir ürün 
ticari amaçlı alınıyorsa 
kişi tüketici tanımı 
içerisinde yer almıyor. 
Örneğin; aldığınız 
bir cep telefonunun 
faturasını işletme 
adınıza kestiriyorsanız, 
tüketici tanımına 
girmiyorsunuz. O 
yüzden de görevsizlik 
kararı veriyoruz’’ 
açıklamasını yaptı. 
tüketici Hakem 
Heyetlerine 
başvurulardaki parasal 
sınırın 104 bin 149 
bin liraya çıkarıldığını 
sözlerine ekleyen 
Başkan yılmaz, 
‘’tüketici Hakem 
Heyeti’nin verdiği 
kararlar ile ilgili hem 

şikayet eden hem de 
şikayet edilen 15 gün 
içerisinde yargı yoluna 
gidebilir. tüketici 
istediği hakem heyetine 
başvuruda bulunabilir. 
Geçmiş dönemlerde 
kişi sadece ikametgahın 
olduğu ilçede ki hakem 
heyetine başvuru 
yapabiliyordu, şimdi ise 
bu ortadan kaldırıldı, 
istediği hakem heyetine 
başvuruda bulunabilir’’ 
şeklinde konuştu. 
2024 yılı içerisinde 
tüketici Hakem 
Heyetlerine yapılan 
başvuru istatistikleri 
kamuoyuna açıklandı. 
2024 yılında 4 bin 340’ı 
vatandaş lehine, 5 bin 
921 aleyhine olmak 
üzere toplamda 10 bin 
601 başvuru yapıldı. 
Hüseyin KARATAŞ

REKOR BAŞVURU
2024 yılı içerisinde Tüketici Hakem Heyetlerine yapılan başvuru 
istatistikleri kamuoyuna açıklandı. 2024 yılında 4 bin 340’ı vatandaş 
lehine, 5 bin 921 aleyhine olmak üzere toplamda 10 bin 601 başvuru yapıldı.

BÜLENT YILMAZ
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Uzman Diyetisyen 
Betül Merd; 
vatandaşların yılbaşı 
için kendilerine birçok 
soru yönelttiklerini 
ancak, dengeyi 
korumak kaydıyla o 
güne özel herhangi 
bir yasaklamanın 
olmasına gerek 
duymadıklarını söyledi. 
yılbaşında dengeyi 
sağlamak gerektiğini 
kaydeden Merd; 
"yılbaşı hazırlıkları 
yapılmaya başlandı. 
Danışanlarımız da 
'yılbaşında nasıl 
beslenmeliyiz', 'yasak 
olacak mı', 'dengeliyi 
nasıl koruyacağız', 
'yediklerimiz bize 
kilo olarak dönecek 
mi' şeklinde 
sorularla geliyorlar. 
yılbaşında yasaklama 
yapmıyorum, 
yılbaşını yılbaşı gibi 
yaşayabilirsiniz. Çünkü 
senede bir defa olan 
bir şey olduğu için 
kısıtlamalar yaparak 
değil de dengeyi 
yakaladığımız sürece 
sıkıntı yok diyoruz. 

Dengeyi yakalamak 
için önerimiz; sabah 
kahvaltıda yumurtasını, 
peynirini, zeytinini 
yiyerek güne başlarsa; 
ekmek yemeyerek 
oradaki karbonhidrat 
hakkını akşam 
kullanacak şekilde 
değerlendirirse 

çok güzel olur. Ara 
öğünlerde de süt, 
yoğurt, ayran gibi şeyler 
tercih etsinler istiyoruz. 
Hem kalsiyum almış 
olurlar, hem de ara öğün 
yaptıkları zaman kan 
şekeri dalgalanmaları 
olmaz. Akşam 
zengin bir sofraya 

oturdukları zaman 
her şeyden yeme 
ihtiyacı duymamış 
olacaklar" dedi. Uzman 
Diyetisyen Betül Merd; 
yılbaşı gecesi zengin 
proteinli yemekler ve 
gazlı yerine daha soft 
içeceklerin tüketilmesi 
gerektiğini söyledi.

"Hindi dolması 
tüketiminde bir 
sakınca yok"

Protein bakımından 
zengin olan hindi 
dolmasının tüketiminde 
bir sakınca olmadığını 
ancak gazlı içecekler 
yerine daha soft 
içeceklerin tercih 
edilmesi gerektiğinin 
altını çizen Uzman 
diyetisyen Betül Merd, 
"Akşam için de önerimiz 
protein kaynağı tercih 
edilirse çok güzel 
olur. Genelde hindi 
dolması tüketiliyor, 
güzel bir protein 
kaynağıdır. İçerisinde 
zenginleştirilmiş 
pirinç kullanılıyor. 
Onun tüketiminde 
de herhangi bir 
sakınca yok. Miktar 
aşılmadığı müddetçe 
bir sıkıntı yok. Gazlı 
içeceklerde de miktarı 
aşmayıp daha soft 
içecekler tercih edilirse 
bize sıkıntı olarak 
dönmemiş olacak" 
ifadelerini kullandı. 
İHA

Sena Nur Doğan, yeni 
yılı karşılarken hem 
sağlıklı kalmayı hem de 
bu özel gecenin keyfini 
çıkarmayı sağlayacak 
beslenme önerilerinde 
bulundu. Doğan, “Bir 
porsiyon bittikten 
sonra 15 dakika mola 
vermek önemlidir. 
Mideden, beyne 
‘doyuyorum' sinyalinin 
ulaşması zaman 
alabilir. Bu nedenle 
de 15 dakikalık ara iyi 
olur. Bu süre zarfında 
sohbet etmek, biraz 
su içmek iştahın tekrar 
değerlendirilmesi için iyi 
bir zamandır. yemekleri 
de direkt olarak 
masanın ortasından 
tüketmek, ne kadar 
yemek yendiğini fark 
etmemeye neden 
olabilir. Bunun yerine 
her bir yemeği tabağa 
almak, tüketim 
miktarını kontrol 
etmeyi sağlar” dedi. 
Beslenme ve Diyet 
Uzmanı Sena Nur 
Doğan, yılbaşı günü 
protein ve lif içeren 
ara öğünlerin faydalı 
olacağına değinerek, 
“Bir porsiyon bittikten 
sonra 15 dakika mola 
vermek önemlidir. 
Mideden, beyne 
‘doyuyorum’ sinyalinin 
ulaşması zaman alabilir. 
Bu nedenle de 15 
dakikalık ara iyi olur” 
dedi.

“Sebze ve meyveyi 
unutmayın”

tüm bir gün aç kalıp 
sadece akşam yemek 
yerine yılbaşı günü 
protein ve lif içeren 
ara öğünlerin faydalı 
olacağına değinen 
Dyt. Doğan, “Dengeli 
bir şekilde yemek 
yemeyi ihmal etmemek 
önemlidir. Dengeli 
yerken de yemek 
masalarında sebze ve 
meyvelere yer vermeyi 
unutmamak gerekir. 
Sebze ve meyveler 
lifli yapıları sayesinde 
hem daha hızlı tokluk 
hissi sağlar hem de 
kan şekerini dengeler” 
şeklinde konuştu.

"Yürümeyi ihmal 
etmeyin"

yemeklerin tabağa 
konmadan önce gözden 
geçirilmesi gerektiğinin 
önemini vurgulayan 
Doğan, sözlerine şöyle 
devam etti:
“Böylece dengeli 
tabaklar oluşturulur 
ve aşırıya kaçmanın 
da önüne geçilebilir. 
yemekle birlikte 
egzersiz de bugün için 
önemlidir. yemekten 
sonra yapılacak kısa bir 
yürüyüş hem sindirimi 
kolaylaştırır hem de kan 
şekerini dengede tutar.” 
İHA

‘BiR PORSiYON 
BiTTiKTEN SONRA 

15 DAKiKA 
MOLA VERMEK 

ÖNEMLiDiR’
Beslenme ve Diyet Uzmanı Sena 
Nur Doğan, yılbaşı günü protein 
ve lif içeren ara öğünlerin faydalı 
olacağına değinerek, “Bir porsiyon 
bittikten sonra 15 dakika mola 
vermek önemlidir. Mideden, beyne 
‘doyuyorum' sinyalinin ulaşması 
zaman alabilir. Bu nedenle de 15 
dakikalık ara iyi olur” dedi.

UZMANLARDAN YILBAŞI ÖNERiSi
Uzman Diyetisyen Betül Merd; yılbaşı gecesi zengin proteinli yemekler 
ve gazlı yerine daha soft içeceklerin tüketilmesi gerektiğini söyledi.

2024 YILINDA 
EMEKLİNİN 
YÜZÜ GÜLMEDİ

2024 yılında emeklinin 
yüzünün gülmediğini 
kaydeden Avan, ‘’2024 
yılının Emekli yılı ilan 
edilmesinden bu yana 
emeklinin yüzü hiç 
gülmedi. Emeklilere 
ekonominin düzelmesini 

beklemeleri tavsiye 
edildi. Emekliler bir 
buçuk yıldır sabırla 
bekledi ve şimdi de 
haklı olarak maaşlarının 
iyileştirilmesi istiyorlar. 
Emekliler için bu bekleyiş 
hiç de kolay olmadı. 
Emekliler perişan oldu’’ 
dedi.  

EMEKLİLER 

MÜJDE BEKLİYOR

‘2024 yılının emekli 
yılı ilan edilme yılı 
kimlerin parlak fikriyse 
bu mutlaka ortaya 
çıkarılmalı’ ifadelerini 
kullanan Avan, ‘’Böyle 
çileli bir yılın ülkemizi 
yönetenlere ‘Emekli yılı’ 
ilan ettirilmesi hakikaten 
akıllara ziyan bir durum. 

Ülkemizi yönetenler bir 
kez daha düşünmeli, 
2025'te emeklilerin 
yüzünü güldürecek bir 
haber verilmeli. Çünkü 
emekliler müjde bekliyor. 
Şayet bu mümkün 
değilse, 2024 yılı ‘Emekli 
yılı’ olmaktan çıkarılmalı’’ 
açıklamasını yaptı. 
Avan, ‘’Emekli 
maaşlarında gerekli 
iyileştirmeler yapılıp 
2025 yılı Emekli yılı 
ilan edilebilir. Bir başka 
çözüm ise 2024 yılı ve 
2025 yılı birleştirilerek 
2 yıl birden emekliler 
yılı ilan edilebilir. Ancak 
2 yıl birden emekliler 
yine perişan edilmemeli. 
2025'te emeklilerin 
maaşları iyileştirilip, yüzü 
güldürülmeli, 2024'deki 
emeklilere reva görülen 
hayat pahalılığı, düşük 
zam 2025'te telafi 
edilmeli’’ çağrısında 
bulundu. 

MEMURLAR 65 
YAŞINDAN ÖNCE 

EMEKLİ 
OLMAK İSTEMİYOR

Emeklilere refah payı 
ve seyyanen zam 
verilmesi konusunda 
sıkıntıların yaşandığını 
sözlerine ekleyen Avan, 
‘’2004 yılına emekli 
maaşlarına refah payı 
yansıtılırdı. Sonraki 
yıllarda refah payının 
maaşlara yansıtılmaması 
ile birlikte maaşlarda 
bir düşüş yaşandı. 2023 
yılında temmuz ayında 
memurlara yapılan 
seyyanen zam emekli 
memurlara yansıtılmadı. 
Şu anda emekli olan bir 
memur gerçek maaşının 
yüzde 55’ini kaybediyor. 
Bundan dolayı memurlar 
65 yaşından önce 
emekli olmak istemiyor. 
O yüzden emekli 
maaşlarının yeniden 
gözden geçirilmesi ve tüm 
ek ödemelerin emekliliğe 
yansıtılması gerekiyor’’ 
ifadelerini kullandı. Fatma 
KARABACAK 

‘MEMUR EMEKLi MAAŞLARI 
ACiLEN DÜZELTiLMELi’
Memur emekli maaşlarının acilen düzeltilmesi gerektiğini ifade eden Türk Eğitim 
Sen Gaziantep Şube Başkanı Bekir Avan, ‘’2023’ün Temmuz ayında emeklilere 
verilmeyen 8 bin 100 TL’lik Seyyanen Zam (Ek Zam) güncellenip değerleme 
oranlarıyla birlikte emekli maaşlarına da mutlaka yansıtılmalı’’ şeklinde konuştu.

BEKİR AVAN
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Kış aylarında soğuk 
hava ve azalan güneş 
ışığı ile birlikte bağışıklık 
sistemi zorlanabiliyor. 
Kış aylarında bağışıklığı 
desteklemek için 
dengeli beslenmenin 
önemine dikkat çeken 
BHt CLINIC İstanbul 
tema Hastanesi 
Diyetisyen Dila Abdik, 
“Mevsiminde taze sebze 
ve meyve tüketmek, 
vücudumuza gerekli 
vitamin ve mineralleri 
doğrudan kazandırır. 
Kış aylarında portakal, 
mandalina, greyfurt gibi 
narenciyeler, C vitamini 
bakımından zengindir 
ve bağışıklığı destekler. 
Brokoli, karnabahar ve 
brüksel lahanası gibi 
turpgiller, antioksidan 
içeriği ile öne çıkar. 
Ayrıca, balkabağı ve 
havuç gibi A vitamini 
kaynakları, solunum 
yollarının sağlığını 
destekler. tabağınızı 
renklendirmek, yalnızca 
göz zevkinizi değil, 
bağışıklık sisteminizi 
de güçlendirir. Bağırsak 
sağlığı, bağışıklık 
sistemimizin temel 
taşlarından biridir. 
yoğurt ve turşu gibi 
probiyotik açısından 
zengin besinler, bağırsak 
florasını destekler ve 
vücudu enfeksiyonlara 
karşı daha dirençli hale 
getirir” dedi.

Soğuk havalarda susama 
hissi azalsa da vücudun 
suya ihtiyacı var

Dyt. Abdik, “Baharatlar, 
yemeklerinize 
lezzet katarken aynı 
zamanda bağışıklığı da 
destekler. Zerdeçal, 
anti-enflamatuar 
özellikleriyle bilinirken, 
zencefil solunum 
yollarını rahatlatarak 
şifa verir. tarçın ve 
karanfil ise yüksek 
antioksidan içeriği 
ile öne çıkar. Soğuk 
havalarda susama hissi 
azalsa da vücudumuzun 
suya olan ihtiyacı 

devam eder. yeterli 
sıvı almak, toksinlerin 
vücuttan atılmasını 
ve metabolizmanın 
düzgün çalışmasını 
sağlar. Suya ek olarak, 
bitki çayları ve şekersiz 
kompostolar da harika 
bir alternatif oluşturur” 
diye vurguladı.

Kış aylarında D vitamini 
seviyeleri düşer

Bağışıklık sistemi için 
proteinlerin hayati 
öneme sahip olduğunu 
vurgulayan Dyt. Abdik, 
“tavuk, balık, yumurta 
gibi kaliteli protein 
kaynaklarının yanı 
sıra, badem, ceviz ve 
keten tohumu gibi 
omega-3 açısından 
zengin besinler de 
tüketilmelidir. Omega-3, 
iltihaplanmayı azaltır ve 
vücudu enfeksiyonlara 
karşı korur. Kış 
aylarında güneş ışığının 
azalmasıyla D vitamini 
seviyeleri düşebilir. D 
vitamini takviyesinin 
gerekip gerekmediğini 
belirlemek için doktor 
kontrolü önemlidir. 
Ayrıca, somon, sardalya 
ve yumurta gibi D 
vitamini kaynaklarını 
sofranıza ekleyerek bu 
desteği artırabilirsiniz” 
dedi.
Kış aylarında 
bağışıklığınızı 
desteklemek için çeşitli 
ve dengeli beslenmenin 
önemine dikkat çeken 
Dyt. Abdik, “Doğru 
besinleri tercih ederek, 
enfeksiyonlara karşı 
daha dirençli bir vücuda 
sahip olabilirsiniz. 
Unutmayın, bağışıklık 
sisteminizin gücü, 
tabağınızdan başlar” 
ifadelerini kullandı. 
Diyetisyen Dila Abdik, 
kış mevsiminde 
soğuk algınlığı, grip 
ve diğer enfeksiyon 
hastalıklarının daha sık 
görüldüğünü belirterek, 
beslenme ile bağışıklığa 
destek olunabileceğini 
vurguladı. İHA

Kilosu 700 lira 
olduğunu belirten 
satıcı Mithat 
Aparı, eylül ve 
ekim aylarında 
hasadı yapılan 
bıttımların bağlardan 
toplanarak ezilir ve 
kazanlar içerisine 
konulduğunu 
söyledi. Güzel bir 
kaynamadan sonra 
bıttım sabunu elde 
edilmiş olduğunu 
aktaran Aparı, "Bıttım 
sabunu genelde 
saç dökülmesi, 
kepek, kaşıntı, 
egzama, mantar 
gibi cilt sorunlarını 
tedavi etmekte 
yardımcı oluyor. 
Bıttım sabunu, 
birçok ilden ve 
birçok ülkeden talep 
edilen bir üründür. 
Şu an bir kalıbı 50 

liradan sattığımız bir 
üründür" dedi.
Müşterilerden 
Mithat Demircan, 2,5 
kilo bıttım sabunu 
aldığını söyleyerek, 
"Bıttım sabununu 
doğal olduğundan 
dolayı tercih 
ediyoruz. Şampuan 
kullanmaktansa 
herkese 
bıttım sabunu 
kullanmalarını 
tavsiye ediyorum" 
ifadelerini kullandı.  
Cilt ve saç sağlığı için 
doğal bıttım sabunu 
tercih ediliyor. 
Siirt yöresine özgü 
bıttımdan üretilen 
sabunlar, zengin 
içeriği sayesinde saç 
köklerini beslediği 
ve cilt sağlığını 
koruduğuyla 
biliniyor. İHA

CiLT VE SAÇ SAĞLIĞI iÇiN 
BITTIM TERCiH EDiLiYOR
Cilt ve saç sağlığı için doğal bıttım sabunu tercih ediliyor. Siirt yöresine özgü bıttımdan üretilen 
sabunlar, zengin içeriği sayesinde saç köklerini beslediği ve cilt sağlığını koruduğuyla biliniyor. 

KIŞ VEVSiMiNDE 
BAĞIŞIKLIĞI 

GÜÇLENDiRMENiN 
ANAHTARI: DOĞRU 

BESLENEME
Diyetisyen Dila Abdik, kış 
mevsiminde soğuk algınlığı, grip 
ve diğer enfeksiyon hastalıklarının 
daha sık görüldüğünü belirterek, 
beslenme ile bağışıklığa destek 
olunabileceğini vurguladı.

İĞNEDEN İPLİĞE HER 
ŞEYE ZAM GELDİ

İyisiyle-acısıyla 
tatlısıyla, hüznüyle 
ve sevinciyle 2024 
yılını bitirirken 2025 
yılında Motorlu taşıtlar 
Vergisi (MtV), Özel 
İletişim Vergisi (ÖİV), 
telsiz kullanım ücreti 
pasaport ve ehliyet 
harcı, yurt dışına çıkış 
harcı, gelir vergisi, 
trafik cezaları başta 
olmak üzere iğneden 
ipliğe her şeye zam 
geldi. 
2025 yılından 
geçerli olmak üzere 
asgari ücrete yüzde 
30 oranında zam 
yapılırken, yeniden 
değerleme oranı 
kapsamında birçok 
şeye yüzde 43,93 zam 

yapıldı. Gelir vergisi 
tarifesinin ilk dilimi 
110 bin tL’den 158 bin 
tL’ye, ikinci dilimi 230 
bin tL’den 330 bin 
tL’ye, üçüncü dilimi 
580 bin tL’den 800 
bin tL’ye, dördüncü 
dilim 3 milyon tL’den 4 
milyon 300 bin tL’ye 
yükseltildi. 
2024 yılında 2 bin 343 
lira motorlu taşıtlar 
vergisi olan bir aracın 
2025 yılı vergisi  yüzde 
43,93 artışla 3 bin 372 
liraya çıkartılırken, 5 
bin 265 lira motorlu 
taşıtlar vergisi olan 
bir aracın 2025 yılı 
vergisi 7 bin 577 tL’ye 
yükseltildi. Elektrik 
motorlu araçlar için 
ise mevcut tarifenin 
dörtte biri oranında 
vergi ödenecek. 

Motorlu taşıtlar 
Vergisi’nin  yanı sıra 
pasaport ve ehliyet 

harçlarında da bir artış 
meydana geldi. Bir yıl 
süreli pasaportlar için 
harç tutarı 3 bin 449 
tL, 3 yıl süreliler için 
8 bin tL ve 3 yıldan 
fazla süreli olanlar için 
11 bin 274 tL oldu. 
Bunun yanı sıra A sınıfı 
sürücü belgesi harcı 
bin 883 tL olurken, bu 
rakam, B sınıfı sürücü 
belgesi harçlarında ise 
5 bin 678 tL olarak 
kayda geçti. Ayrıca 
yurt dışından getirilen 
telefonlara ilişkin 
harç ücreti 31 bin 692 
liradan 45 bin 614,20 
liraya çıkarıldı. 
2025 yılı için trafik 
cezalarında da bir 
artışa gidildi. Kırmızı 
ışıkta geçmenin 
cezası bin 506 liradan 
2 bin 168 liraya 

çıkartılırken, alkollü 
araç kullanmanın 
cezası ise 9 bin 268 
tL olarak belirlendi. 
Emniyet kemeri 
takmamanın cezası 
690 liradan 993 liraya 
yükseltildi. Ehliyetsiz 
araç kullanmanın 
cezası ise 12 bin 977 
tL’den 18 bin 678 
tL’ye çıkartıldı.  2024 
yılını geride bırakırken, 
vatandaş 2025 yılına 
gözünü zamlarla 
açtı. Motorlu taşıtlar 
Vergisi’nden (MtV), 
Özel İletişim Vergisi’ne 
(ÖİV), telsiz kullanım 
ücretinden, pasaport 
ve ehliyet harcına, yurt 
dışına çıkış harcıdan, 
gelir vergisine, trafik 
cezaları ve daha birçok 
kaleme zam yapıldı. 
Leyla Aysu GÖKŞEN 

ZAMLARLA UYANDIK
2025 YILINA 
2024 yılını geride bırakırken, vatandaş 2025 yılına gözünü zamlarla açtı. Motorlu Taşıtlar 
Vergisi’nden (MTV), Özel İletişim Vergisi’ne (ÖİV), telsiz kullanım ücretinden, pasaport ve ehliyet 
harcına, yurt dışına çıkış harcıdan, gelir vergisine, trafik cezaları ve daha birçok kaleme zam yapıldı.
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tepebaşı Spor Kulübü 
sporcuları, katıldığı 
müsabakalarda derece elde 
ederek Eskişehir’i başarı 
ile temsil etmeye devam 
ediyor.tepebaşı Spor Kulübü 
yüzücüsü 6 sporcu son olarak 
türkiye Arena Kulüpler Arası 
Kısa Kulvar yıldız, Genç ve 
Açık yaş yüzme Şampiyonası 
katıldı. 24-28 Aralık 
tarihlerinde Gaziantep’te 
yapılan ve 1071 sporcunun 
katıldığı şampiyonada 
sporcu Hakan Bilgetecan, 
50 metre serbest yüzmede 
15 yaş türkiye 5’incisi olarak 
Eskişehir’e döndü. Diğer 5 
sporcu da şampiyonada kendi 
derecelerini geliştirmeyi 
başardı.
Sporcular, tepebaşı Spor 
Kulübü bünyesinde yüzme 
sporunu yapmaktan ve 
dolayı mutlu ve gururlu 

olduklarını belirtti. tepebaşı 
Spor Kulübü yüzücüsü Hakan 
Bilgetecan, türkiye yüzme 
Federasyonunun 24-28 Aralık 
tarihlerinde düzenlediği 
türkiye Arena Kulüpler Arası 
Kısa Kulvar yıldız, Genç ve Açık 
yaş yüzme Şampiyonası’nda 15 
yaş türkiye 5’incisi oldu.
tepebaşı Spor Kulübü Başkan 
yardımcısı Özcan Erkaya, 
yaptığı değerlendirmede, 
“Kurulduğu günden bugüne 
kadar birçok başarıya imza 
atan kulübümüz, Eskişehir’i 
temsil etmeye devam ediyor. 
Genç yüzücülerimiz hem 
kulübümüzü hem şehrimizi 
gururlandırıyor. Kulüp olarak 
kentteki tüm gençlerin ve 
çocukların spor ile tanışması, 
başarılı sporcu olmaları 
için çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” dedi. HABER 
MERKEZİ

YÜZÜCÜLER EViNE 
DERECEYLE DÖNDÜ

Tepebaşı Spor Kulübü 
yüzücüsü Hakan 
Bilgetecan, Türkiye 
Yüzme Federasyonunun 
24-28 Aralık 
tarihlerinde düzenlediği 
Türkiye Arena Kulüpler 
Arası Kısa Kulvar Yıldız, 
Genç ve Açık Yaş Yüzme 
Şampiyonası’nda 15 yaş 
Türkiye 5’incisi oldu.

HEDEFiMiZ 
KAZANMAK

teknik Direktör Selçuk 
İnan yönetiminde 
saat 12:00’de 
gerçekleştirilen 
antrenman yaklaşık 1 
saat 30 dakika sürdü.
Isınma ve 
koordinasyon 
çalışmalarıyla 
başlayan antrenman, 
top kapma 
çalışmalarıyla devam 
ederken geniş alanda 
gerçekleştirilen çift 
kale maçla son buldu.
takım, bugün izinli 
olarak geçirecek 
yarın hazırlıklarını 
sürdürecek. HABER 
MERKEZİ

Kasımpaşa maçı çalışmalarını yoğun 
tempoda sürdüren takımımız 2024 
yılının son antrenmanını gerçekleştirdi.


